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کدخدایی: افرادی که در گذشته رد صلاحیت شده اند

 دیگر در انتخابات ۱۴۰۰ ثبت نام نکنند

آیا خراسان رضوی دارای وضعیت 
مناسبی در شاخص فلاکت است؟
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گفتگو با کارگردان فیلم سینمایی پسرکشی؛

شاعرانگی در توصیف خشونت 
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شماره 744 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان
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فقــدان پدر  گرامیتان  ما را نیز اندوهگین ســاخت. 
غفران و رحمت الهی برای آن عزیز از دســت رفته 
و ســامتی و طول عمر با عزت برای جناب عالی از 

پروردگار متعال خواهانیم.

از طرف حسین رفیعی روزنامه صبح امروز

جناب آقای محمود بنانژاد ریاست محترم اتاق اصناف مشهد  
 با کمال تأسف و تأثر درگذشت پدرگرامیتان را 
تسلیت عرض نموده از درگاه ایزد منان برای آن 

عزیز از دست رفته رحمت واسعه و برای جنابعالی و 
بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم.

از طرف کانون کارآفرینان خراسان رضوی
اتحادیه صادرکنندگان خراسان رضوی

ستاد مردمی پشتیبانی مقابله با کرونا خراسان رضوی
اتاق مشترک ایران و تاجیکستان

کمتر از سه هفته تا برگزاری مناظرات انتخابات ریاست جمهوری در آمریکا 

بهترین ابزار ترامپ
 برای جلب توجه 

پاسخ سپاه پاسداران و ارتش به اظهارات رییس بنیاد مستضعفان

جنجال دنباله دار
 یک افشاگری 
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بررسی »صبح امروز« از اقدامات دستگاه های مسئول 
برای خدمات رسانی استاندارد به معلولان؛

توانمندسازی معلولان
 یا تغییر فرهنگ جامعه!

اقناع شورای شهر مشهد از پاسخ شهردار

کلائی: 8۰ درصد مصوبه شفاف سازی 
محقق شده است
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جناب آقای محمود بنانژاد 
ریاست محترم اتاق اصناف مشهد  
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خاورمیانه سوخته!
روح الله جمعه ای

سال ۲00۶ زمانیکه رژیم صهیونیستی با چراغ سبز آمریکا با هدف نابودی حزب الله به لبنان 
حملــه کرد، کاندولیزا رایس وزیر امورخارجه وقت آمریکا گفت: خاورمیانه در حال درد زایمان 

#خاورمیانه_جدید است.
منطقه غرب آســیا به دلایل مختلفی در طول تاریخ مورد توجــه قدرتهای بیرونی و بیگانه 
بوده اســت و در عصر حاضر نیز دلایل متنوع اقتصادی، جغرافیایی،جمعیتی، فرهنگی و حتی 
اعتقادی و ایدئولوژیکی باعث شــده است تا این منطقه دستخوش تحولات وسیعی باشد. از 
جنگ جهانی اول تاکنون آســیای غربی هیچگاه به ثبات نســبی نرسیده است و همواره در 
گوشــه ای از این منطقه با دخالت قدرت های بیگانه و حکام وابســته شــعله های خیانت و 

جنایت در حال سوزاندن سرمایه های متنوع و بی نظیر هارتلند جهان می باشد.
در طرح خاورمیانه جدیدِ مورد نظرِ نئومحافظه کاران آمریکایی به ظاهر قرار بود کشــورهای 
منطقه به توسعه ای دست یابند که عمده شاخص های آن در رژیم صهیونیستی قرار داشت و 
به طور غیر مستقیم کعبه آمال دمکراسی نهفته در این طرح فقط در اسرائیل دیده می شد اما 
به واقع روی دیگر این طرح اسرائیلیزه کردن خاورمیانه با وعده های پوچی بود تا نهایتا شعار 
نیل تا فرات تحقق یابد. اما برخلاف تصور آمریکا و نظام سلطه، نتیجه جنگ 33 روزه نه تنها 
حــزب الله لبنان را نابود نکرد بلکه بر تقویت محــور مقاومت و پایداری تمدنی منطقه افزود 
و حتی زلزله هایی مانند بهار عربی و زایش موالیدی به نام تکفیری و داعش هم نتوانســت 
تاثیری بر موج صهیونیسم ستیزی مردم منطقه بگذارد و مقاومت مردم با رویش های متنوع 

و عمیق به ایجاد فرصت های جدیدی برای مقاومت حداکثری دست یافت.
حــوادث اخیر منطقه از تعرضات مجازی و ایذایی گرفته تا حادثه لبنان و تلاش برای تمدید 
تحریم تسلیحاتی ایران که نقطه عطفی در تحولات آتی منطقه است می تواند تغییر رویکرد 
آمریکایی، صهیونیســتی از طرح خاورمیانه جدید به خاورمیانه سوخته باشد. نباید این را هم 
فراموش کرد که جو بایدن رئیس کمیته سیاست خارجی سنای وقت در آمریکا و نامزد مطرح 
ریاســت جمهوری فعلی این کشور نیز همان زمان طرح مشابهی با عنوان راه سوم با تجزیه 
عراق و منطقه مطرح کرده بود. در طرح خاورمیانه ســوخته باید شــرایطی در منطقه ایجاد 
شــود تا هیچ قــدرت دیگری به جز آمریکا و غرب توان و تمایــل و انگیزه حضور و فعالیت 
نداشته و مردم منطقه نیز رغبتی برای ماندگاری و صیانت و حفاظت از سرزمین های سوخته 
نداشــته باشند. طرح خاورمیانه سوخته تمامی ثروت و سرمایه منطقه را هدف قرار داده است 
و مقاومت همراه با هوشــیاری و وحدت حداکثری برای حفظ خاستگاه تمدنی بشری تنها راه 

شکست این طرح به شدت خبیثانه می باشد.

سوژه

وعده انتخاباتی ترامپ؛

اگر پیروز شوم 
ظرف ۴ هفته با ایران توافق می کنم

رئیس جمهــوری آمریکا در جمع خصوصی حامیان خود اعلام کرد که در صورت پیروزی در 
انتخابات آتی، ظرف چهار هفته به توافقی با ایران دست می یابد.

بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« به نقل از تارنمای اپ )app.com( وابســته به روزنامه یو 
اس ای تودی، این محفل خصوصی دیشــب )1۹ مرداد( در شهر لانگ برنچ ایالت نیوجرسی 
تشکیل شده بود و هدف از آن جمع آوری کمک مالی برای ستاد انتخاباتی دونالد ترامپ بود.
ایرنا به نقل از اپ نوشت: گردهمایی دیروز در منزل یکی از حامیان ترامپ که به تازگی در پی 
ابتلا به بیماری کووید 1۹ درگذشــته بود، برگزار شد و هر کدام از شرکت کنندگان از 5 هزار 
و ۶00 دلار تا ۲50 هزار دلار به ســتاد ترامپ کمک کرده و فرصت یافتند تا با بهره گیری از 

این مهمانی خصوصی با وی عکس انداخته و در میزگردی با او شرکت کنند.
در فیلمی که رسانه جوئیش اینسایدر از این مهمانی منتشر کرد، ترامپ به حامیان خود وعده 
داد که در صورت پیروزی در انتخابات 13 آبان ظرف یک ماه به توافقی با ایران دست یابد.

وی گفت: اگر ما پیروز شویم، ظرف چهار هفته توافقی با ایران خواهیم داشت.
ترامپ حدود دو ماه پیش در گردهمایی انتخاباتی خود در شهر تولسا ایالت اوکلاهاما، با بیان 
این که قصد دارد یک توافق خیلی ســریع و بهترین توافــق ممکن را )با ایران( انجام دهد، 
هشدار داده بود: زمانی که در انتخابات پیروز شوم، ایران هزینه بسیار بالاتری خواهد پرداخت.
وی گفت: ایران به شــدت خواستار امضای یک توافق است اما جان کری به آنها گفته است 

که صبر کنید چون اگر ترامپ در انتخابات ببازد، شما صاحب آمریکا خواهید شد.
وی افزود: من هم به آنها )ایران( گفتم که می توانید صبر کنید اما زمانی که من در انتخابات 
برنده شــوم، شما باید هزینه بسیار بیشــتری بپردازید تا اینکه بخواهید الآن توافق کنید. بله 

واقعاً من این را به آنها گفتم.

کمتر از سه هفته تا برگزاری مناظرات انتخابات ریاست جمهوری در آمریکا 

بهترین ابزار ترامپ برای جلب توجه 
علی روغنگران

در آخرین نظر سنجی 
بی  ســی  مشــترک 
یــوگاو،  و  نیــوز  اس 
رای دهنــدگان ثبت نــام 
کارها  که  می گویند  کرده 
در آمریکا مســیر بدی را 
این حال،  با  طی می کنند 
نامزد دموکرات  بایدن  جو 
نسبت  را  بهتری  عملکرد 
به ترامپ درباره مدیریت کووید-1۹ خواهد 
داشــت. در پنســیلوانیا، ایالت محل اقامت 
بایدن، معاون اول رئیس جمهوری ســابق 
آمریکا با حدود 4۹ درصد نســبت به ترامپ 
با حدود 43 درصد پیشــتاز است. همچنین 
بایدن در میان کســانی کــه مایل به رای 
دادن هســتند، 48 درصد شــانس انتخاب 
دارد در حالــی که این رقم بــرای ترامپ 
نزدیک به 4۲ درصد اســت. در هر دو ایالت  
ویسکانسین و پنســیلوانیا، ترامپ به خاطر 
عملکردش در قبال کووید-1۹ اقبال خوبی 
نــدارد و تقریبا نزدیک به نیمی )47 درصد( 
از ساکنان این دو ایالت می گویند جو بایدن 
در مقابله با گسترش ویروس کرونا عمکرد 
بهتری نسبت به ترامپ خواهد داشت. با این 
حال بســیاری بر این عقیده اند که با شروع 
مناظرات انتخاباتی، اوضــاع به نفع ترامپ 
تغییر خواهد کرد. اولیــن مناظره انتخابات 
ریاســت جمهوری آمریکا در روز سه شنبه 
۲۹ ســپتامبر در دانشگاهی در شهر کلیولند 
در ایالت اوهایو برگزار خواهد شد و دو نامزد 
ریاســت جمهوری آمریکا -دونالد ترامپ و 
جو بایدن - رو در روی یکدیگر قرار خواهند 
گرفت. کمی بیــش از دو هفته بعد، دومین 

مناظره انتخاباتی در روز پنج شنبه 15 اکتبر 
در میامی و نهایتا ســومین و آخرین مناظره 
نیز روز پنج شنبه ۲۲ اکتبر در ناشویل برگزار 
خواهد شــد. مکان مناظــرات اول و دوم، 
هر دو به خاطر نگرانی ها از احتمال شــیوع 
بیماری کرونا تغییر پیدا کرد. دانشــگاه هایی 
که قرار بــود از این مناظرات میزبانی کنند، 
اعلام کردند قادر به برگزاری این مناظرات 
نیستند. در نتیجه مکان مناظرات تغییر کرد. 

حالا علاوه بر تغییر مکان، به نظر می رســد 
که کل مناظرات ممکن اســت تغییر یا لغو 
شــوند، یا حداقل این هدفی است که برخی 
محافل رســانه ای نزدیک بــه دموکرات ها 
از آن حمایــت می کننــد. برخــی ناظران 
به خاطر شــیوع بیماری کرونا نســبت به 
نگرانی  ابراز  انتخاباتــی  مناظرات  برگزاری 
می کنند. امــا برخی دیگر بــه دلایلی غیر 
از مسائل بهداشتی خواســتار لغو مناظرات 
شــده اند. از دیدگاه گــروه دوم، مناظرات 
فرصت مناســبی در اختیــار دونالد ترامپ 
قرار می دهد تــا ضمن منحرف کردن توجه 
افکار عمومی از ناکارآمدی های خود، بایدن 
را نامزد نامناســبی برای ریاست جمهوری 
نشــان دهد. روزنامه نیویــورک تایمز طی 

یادداشــتی به قلم الیزابت درو، روزنامه نگار 
مستقر در واشــنگتن، این دیدگاه را مطرح 
کرد. این روزنامه نگار خواستار لغو مناظرات 
به دلایل غیربهداشــتی و سیاســی شــد و 
نوشــت که مناظرات نقش بیش از اندازه ای 
در انتخابــات دارند. از دیدگاه درو، مناظرات 
طوری هســتند که می توان با یک لطیفه یا 
اظهارنظــر طنزآمیز توجه مخاطبان را جلب 
کــرد و برای مدت هــا در اذهان آن ها باقی 

ماند؛ در نتیجه، مهم نیســت که در مناظره 
چقدر نکات جدی مطرح شــود، چرا که هر 
چقدر نکات مهم و جدی مطرح شــوند، باز 
هم ممکن اســت تحت الشعاع یک لطیفه 
یا طعنه یا کنایه قــرار گیرند. چنین اتفاقی 
مسبوق به ســابقه است. در سال 1۹80، در 
جریان مناظره رونالد ریگان و جیمی کارتر، 
رئیس جمهور مستقر، یعنی کارتر، در مقابل 
رقیبــش ریگان نکات مهمی را در خصوص 
مواضع وی درباره بیمه درمانی مطرح کرد. 
اما ریگان با بیان یــک جمله طنزآمیز کل 
مناظره را تحت الشــعاع قرار داد. به همین 
خاطر، درو معتقد اســت که مناظرات بایدن 
و ترامپ باید لغو شــود، چون ترامپ از این 
مناظره به عنوان ابــزاری برای جلب توجه 

استفاده خواهد کرد. این روزنامه نگار نوشت: 
»برای او ]ترامپ[، مناظرات فقط یک شــو 
برای منحرف کردن افکار عمومی از واقعیت 

بوده و هست.«
بــه رغم اینکه درو تاکیــد می کند که او به 
خاطر نگرانــی از احتمال غلبــه ترامپ بر 
ننوشته است،  را  یادداشــت خودش  بایدن، 
اما واضح اســت کــه طرفــداران ترامپ و 
رسانه های نزدیک به وی، درخواست افرادی 

مانند درو بــرای لغو مناظــرات را به مثابه 
از غلبه احتمالی ترامپ  نگرانی دموکرات ها 
بر بایــدن ارزیابی می کنند. به عنوان نمونه، 
همزمان با افزایش درخواســت ها برای لغو 
مناظرات، روزنامه وال اســتریت ژورنال، که 
مواضع نســبتا نزدیکی با دولت ترامپ دارد، 
طی ســرمقاله روز دوشــنبه خود، با ادبیاتی 
طعنه آمیز نوشــت: »مناظــرات تلویزیونی 
ریاست جمهوری، رهبران آتی جهان آزاد را 
از زمان ریچارد نیکســون در سال 1۹۶0 در 
موقعیت های سختی قرار داده اند. پرزیدنت 
اوباما شــش بار در ۲008 و ۲01۲، با رقبای 
جمهوری خواه یک تنه مناظره کرد. اما جو 
بایدن در نظرسنجی ها از ترامپ جلوتر است 
و به تپق زدن معروف بوده اســت. بنابراین، 

حالا مناظرات تلویزیونی ظاهرا از مد افتاده 
اند.«

از دیدگاه این روزنامه، درخواســت ها برای 
لغــو مناظــرات، در راســتای محافظت از 
بایدن اســت. جدال رسانه ای دموکرات ها و 
جمهوریخواهان درباره مناظرات هنوز ادامه 
دارد. ریشــه این جــدال در این نکته نهفته 
است که برخی جمهوریخواهان بر این باور 
هســتند که بایدن توانایی صحبت کردن به 
شــکل بلیغ و روان را ندارد. ترامپ قبلا به 
این نکته اشــاره کرده بــود و گفته بود که 
بایدن حتی نمی تواند چند جمله سر هم کند. 
ترامپ طی گفتگویی با فاکس نیوز تصریح 
کرد: »او ]بایدن[نمی تواند صحبت کند. هیچ 
کس صدایش را نمی شنود. هر وقت صحبت 
کنــد، نمی تواند دو تا جمله ســر هم کند.« 
رئیس جمهور آمریــکا افزود: »منظورم این 
اســت که این مرد نمی تواند صحبت کند. با 
این حال او رئیس جمهور شــما خواهد بود 

شاید، چون مردم من را دوست ندارند.«
اگر چه ســتاد بایدن رســما با شــرکت در 
مناظــرات موافقت کرده، امــا حتی برخی 
طرفداران وی درباره احتمال شرکت نکردن 
وی در مناظــرات نگران شــده اند. الیزابت 
وارن کــه از او به عنوان یکی از گزینه های 
معاونت بایدن یاد می شود، گفت: »ما برای 
مدت طولانی مناظرات ریاســت جمهوری 
داشــته ایم و این مناظرات، برای بسیاری از 
مردم کشور راهی بود تا بتوانند نامزد ها را در 

عرصه عمل ببینند.«
وی افــزود: »مــی دانم که بایدن نشــان 
خواهد داد که مرد فهیم و توانمندی است و 
می خواهم که مردم آمریکا فرصت تماشای 

این امر را داشته باشند.«
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برخی ناظران به خاطر شیوع بیماری کرونا نسبت به برگزاری مناظرات انتخاباتی ابراز نگرانی می کنند. 

اما برخی دیگر به دلایلی غیر از مسائل بهداشتی خواستار لغو مناظرات شده اند. از دیدگاه گروه دوم، 
مناظرات فرصت مناسبی در اختیار دونالد ترامپ قرار می دهد تا ضمن منحرف کردن توجه افکار عمومی از 

ناکارآمدی های خود، بایدن را نامزد نامناسبی برای ریاست جمهوری نشان دهد

,,

تکلیف احمدی نژاد روشن شد؟
کدخدایی: افرادی که در گذشته رد صاحیت شده اند دیگر در انتخابات ۱۴۰۰ ثبت نام نکنند

ســخنگوی شورای نگهبان درباره اعلام نامزدی برخی از افراد برای 
ریاست جمهوری 1400، گفت: از جهات قانونی افراد می توانند در هر 
زمــان ثبت نام کنند، اما می توان در این زمینه توصیه ای کرد افرادی 
که در گذشته رد صلاحیت شده اند دیگر در انتخابات 1400 ثبت نام 
نکنند.به گزارش روزنامه »صبح اکروز« عباسعلی کدخدایی روزگذشته 
در یک نشست خبری که به منظور رعایت پروتکل های بهداشتی در 
فضایی باز و حفظ فاصله گذاری اجتماعی برگزار شــد، گفت:  تقارن 
روز خبرنگار را با اعیاد تبریک عرض می کنم. باید گرامی بداریم یاد 
و خاطره همه عزیزانی که سال ها ما در خدمتشان بودیم و در عرصه 

خبر زحمات زیادی کشیدند و امروز در کنار ما نیستند.
کدخدایی بیان داشــت: امروز مرحوم مردوخــی را کنار خود نداریم. 
مرحوم مردوخی چند ســالی است که از دســت دادیم. همچنین ما 
خانم عبدالمحمدی را هم در ســال گذشته از دست دادیم. اخیرا هم 
در بحــران کرونا مرحــوم روح الله رجایی از بین مــا رفت لذا یاد و 
خاطره این عزیزان و بعلاوه شــهدای رسانه ازجمله شهید صارمی را 

گرامی می داریم.
سخنگوی شورای نگهبان در ادامه با اشاره به مصوبات مورد بررسی 
شورای نگهبان گفت: بیشــتر مصوبات مربوط به اساسنامه هاست. 
در جریان جلســات شــورای نگهبان، فقهای این شورا عدم مغایرت 
اساســنامه صندوق ضمانت ســرمایه گذاری تعاون را با شرع مقدس 

اعلام کردند.
اصرار برای واگذری نظارت بر انتخابات شوراها به شورای 

نگهبان
کدخدایی در ادامه این نشســت خبری در پاســخ به سؤالی مبنی بر 
اینکه آیا شــورای نگهبان بر اســاس برخی درخواست ها نظارت بر 
انتخابات شــورای شهر را بر عهده می گیرد و یا خیر؟ گفت: دوستان 
مــا در مجلس چنین نظــری را مطرح کرده اند، بــا توجه به اینک 
مجلس ســاز و کار موثری در این زمینه ندارد نمایندگان اصرار دارند 
این مسئله به شــورای نگهبان واگذار شود با این حال باید گفت در 
مصوبات مشــابهی که پیش از این به شــورا ارسال شده بود آقایان 
فقها اشکالاتی را به این موضوع وارد دانستند از این جهت در گذشته 
هم ما نتوانســتیم این موضوع را عهده دار شویم فعلا هم نمی دانیم 
مجلس چه طرح جدیدی را مد نظر دارد تا اینکه پس از بررســی آن 

در مجلس به شــورای نگهبان ارسال شود. اگر طرح مجلس در این 
رابطه مشابه طرح های گذشته باشد قطعا شورا ایراداتی را به آن وارد 
خواهد کرد.کدخدایی در ادامه در پاسخ به سوال دیگری درباره اظهار 
نظر آیت الله جنتی پیرامون نظارت بر نمایندگان مجلس گفت: قطعا 
نظارت یک امر عقلانی اســت و راجع بــه این موضوع موارد زیادی 

مطرح شده است.
ضرورت نظارت چهار ساله

وی با اشــاره به قانون نظارت بر رفتار نمایندگان گفت: پیرامون این 
موضوع هم هیئتی در مجلس تشــکیل شد با این حال طبیعتا ما هم 
این نظارت را در شورای نگهبان داریم، اما بهتر است یک نظارت در 

طول 4 سال وجود داشته باشد تا از تخلفات جلوگیری کنیم.
آمادگی برای انجام مطالعات نظام پارلمانی

سخنگوی شورای نگهبان در ادامه در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه 

آیا پژوهشکده شورای نگهبان پژوهشــی در رابطه با نظام پارلمانی 
مدنظر قرار خواهد داد، گفت: پیشتر هم مطالعاتی در این زمینه انجام 
شد، ولی اگر موضوع جدی باشــد پژوهشکده نسبت به این مباحث 

آمادگی دارد تا در این حوزه بررسی و مطالعاتی انجام دهد.
کدخدایی در ادامه این نشســت خبری در پاســخ به سوالی مبنی بر 
اینکه آ یا شــورای نگهبان در تعامل خود با مجلس جایی برای وجود 
احــزاب قوی باز کرده اســت و یا خیر گفت: دربــاره اصلاح قانون 
انتخابات امیدواریم مجلس همت کند و مصوبه مذکور را نهایی کرده 

و آن را در مجلس مورد بررسی قرار دهد.
وجود احزاب مؤثر است

وی بیان داشــت: علاوه بر قانون انتخابات که می تواند بســیاری از 
مشــکلات داخلی را حل کند؛ قطعا وجود احزاب می تواند موثرباشد 
چرا که وجود احزاب می تواند بحث های انتخاباتی ما را توســعه داده 

و مشــکلات نظام انتخاباتی را حل کند.سخنگوی شورای نگهبان با 
بیان اینکه بحث احزاب با تصویب قوانین حل نمی شــود، اظهار کرد: 
قطعا در این زمینه نیازمند فرهنگ حزبی هســتیم. البته این مسئله 
موضع گیری شخصی بنده است، لذا باید همه دستگاه ها اراده جدی 
برای حل این مشــکلات داشته باشند. همه باید برای ارتقاء فرهنگ 

سیاسی بکوشند تا مشکلات حل شود.
وی در ادامه در پاسخ به سوالی پیرامون مقوله گشایش اقتصادی که 
از سوی رییس جمهور مطرح شــده، گفت: لزومی ندارد تا دولت در 
مباحث اقتصادی با شورای نگهبان مشورتی داشته باشد لذا صرفا اگر 
قانونی در مجلس تصویب شود ممکن است با اعضای کابینه در این 

زمینه نشست داشته باشیم.
نظر شورای نگهبان درباره مصوبات FATF پیرو شرع مقدس و 

قانون اساسی بود
ســخنگوی شــورای نگهبان در ادامه در پاسخ به ســوالی مبنی بر 
تصویب مصوبات مشــابه FATF و دیدگاه شــورای نگهبان در این 
 FATF رابطه گفت: دیدگاه و نظر شــورای نگهبان درباره مصوبات
پیرو شــرع مقدس و قانون اساســی بوده است لذا مصوبات برای ما 
تفاوتی نمی کند که چه زمانی و با چه رویکردی به دســت ما برســد 

بنابر این معیار ما معیار قانون است.
کدخدایی در ادامه پیروالکترونیکی برگــزار کردن انتخابات با وجود 
بحران کرونا تا پایان ســال گفت: در زمینه بحث الکترونیکی شدن 
انتخابات تاکنون تحول خاصی اتفاق نیافتاده اســت البته با توجه به 
شــرایط کرونایی قطعا می تواند روند رســیدگی ها سرعت پیداکند تا 
بتوانیم از حجم حضور افراد در پای صندوق های رای جلوگیری کنیم.
وی گفت: با این حال دوســتان ما در وزارت کشور اقدامات خوبی در 
این راســتا انجام داده اند که امیدواریم به یک نتیجه نهایی برسد لذا 
آنچه که برای ما مهم اســت سلامت و پاسداری از رای مردم است 
حال چه این انتخابات الکترونیکی باشــد و چه به روش های ســنتی 

برگزار شود.
نظارت بر رفتار نمایندگان یک امر قانونی است نه شخصی

ســخنگوی شورای نگهبان در ادامه در پاسخ به سوال دیگری مبنی 
بــر تقویت نظارت بر رفتار نمایندگان بیان داشــت: بحث نظارت بر 
نمایندگان یک بحث شخصی نیست و بحث قانون است لذا مجلس 

در ادوار گذشــته سازو کاری را در این زمینه تبیین کرد، اما ما دیدیم 
که آن کیفیت لازم را نداشــت با این حال نمایندگان مجددا در این 
زمینــه مطالبه ای را مطرح کرده اند کــه باید گفت این بحث بحثی 
عقلانی اســت.کدخدایی در ادامه در پاســخ به سوالی دیگری مبنی 
بر اینکه آیا شــورای نگهبان به موضوع شفافیت آمار های ارائه شده 
از سوی وزارت بهداشــت درباره مقوله کرونا رسیدگی خواهد کرد و 
یا خیر گفت: البته شــورای نگهبان مســئولیتی در این زمینه ندارد با 
این حال همه ما باید تابع نظرات مراجع رســمی کشور باشیم لذا این 
که بخواهیم در همه زمینه ها تردید ایجاد کنیم ســنگ روی سنگ 

بند نمی شود.
موافقت ستاد مقابله با کرونا با برگزاری مرحله دوم انتخابات 

مجلس
وی در ادامه این نشســت خبری درباره برگــزاری انتخابات مرحله 
دوم مجلس شورای اسلامی گفت: بنده شب گذشته در این زمینه با 
معاون وزیر کشور صحبت هایی را داشتم و ظاهرا ستاد ملی مقابله با 
کرونا اجازه برگزاری این انتخابات را داده است، اما نظر رسمی ستاد 

هنوز به دست ما نرسیده است.
سخنگوی شــورای نگهبان بیان داشت: با توجه به اینکه حوزه های 
انتخابیه محدود اســت و تنها 1۲ نماینده باید انتخاب شــوند شاید 
برای برگزاری این انتخابات تدابیری اندیشــیده شود تا از اجتماعات 
جلوگیری شــود. در این زمینه ســتاد ملی مقابله با کرونا می تواند در 

شیوه تبلیغات نامزد ها تغییراتی داشته باشد.
رصد صلاحیت  شده هاها وارد انتخابات ۱4۰۰  نشوند

کدخدایی در ادامه درباره اعلام نامزدی برخی از افراد برای ریاســت 
جمهوری 1400 گفت: شــورای نگهبان هنوز درگیر انتخابات 1400 

نشده است و در این زمینه اقدامی انجام نداده است.
وی افزود: از جهات قانونی افراد می توانند در هر زمان ثبت نام کنند، 
امــا می توان در این زمینه توصیه ای کرد افرادی که در گذشــته رد 

صلاحیت شده اند دیگر در انتخابات 1400 ثبت نام نکنند.
ســخنگوی شــورای نگهبان در ادامه درباره آخرین وضعیت لایحه 
حذف 4 صفر از پول ملی گفت: متاســفانه از وقتی که به لایحه ایراد 
گرفتیم و به مجلس ارجاع شــده هنوز این لایحه به شورا بازگردانده 

نشده و اگر برای ما ارسال شود حتما اطلاع رسانی می کنیم.
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عملکرد کل شبکه بانکی را بخاطر اندک 
تخلفات خدشه دار نکنید

رییــس کل بانک مرکزی گفت: نباید به دلیل اندک تخلفات از ســوی معدود افراد، عملکرد 
کل شــبکه بانکی و اعتماد به آن خدشــه دار و تلاش های پرسنل خدوم نظام بانکی نادیده 

گرفته شود.
بــه گزارش »صبح امــروز« و به نقل از روابط عمومی بانک مرکــزی، عبدالناصر همتی در 
جلسه دوره ای با مدیران عامل بانک ها درخصوص کمک ودیعه مسکن، اظهار کرد: منابع در 
نظر گرفته شده برای این طرح ۲0 هزار میلیارد تومان و در قالب »عقد مرابحه خرید کالا و 
خدمات« است. نگاه ما در شبکه بانکی این است که، تسهیلات یاد شده، در شرایط فعلی می 

تواند گره گشای بخشی از مشکلات و گرفتاری های مستاجرین باشد.
رییس کل بانک مرکزی در خصوص شــبهات مطرح شــده درباره خانه های خالی متعلق به 
نظام بانکی عنوان کرد: این امر فرافکنی و نادرست است. براساس بررسی های به عمل آمده 
و اذعان مدیران عامل بانک ها، این کمتر از 10 هزار ملک متعلق به 30 بانک است و شامل 
خانه های خالی نیست بلکه تملیکی و عمدتا برای فروش است. ذکر این نکته ضروری است 
که بسیاری از این موارد خانه مسکونی نیست و کاربری های دیگری دارد و بسیاری از آن ها 
مربوط به ســالیان گذشته است. درست نیســت در موضوع بیش از دو میلیون خانه خالی با 
طرح چند هزار واحد که بخشی از آن نیز املاک بر اساس عقد اجاره به شرط تملیک به نام 

بانک ها است، بانک ها را متهم کنند.

تصویب افزایش ۲۰۰ هزار تومانی
 حق مسکن کارگران 

به گزارش »صبح امروز« و به نقل از وزارت تعاون،  کار و رفاه اجتماعی، محمد شریعتمداری 
اظهــار کرد: امروز کمیســیون اقتصادی دولت، به اتفاق آرا افزایــش ۲00 هزار تومانی حق 
مسکن کارگران را که پیش از این در شورای عالی کار پیشنهاد و تصویب شده بود به تصویب 
رســاند. با تصویب کمیسیون اقتصادی دولت، این موضوع برای تصمیمگیری نهایی و طرح 

به هیات دولت ارجاع شد.
یکی از بندهای مورد بحث در افزایش مزد سالیانه کارگران، حق مسکن است که رقم آن در 
شورای عالی کار توسط نمایندگان کارگری، کارفرمایی و دولت پس از تعیین به هیات وزیران 

پیشنهاد داده می شود و باید در جلسه هیات دولت به تصویب برسد.

ورود مجلس به ساماندهی بازار خودرو
نایب رئیس اول کمیســیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی از طرح این کمیسیون 

برای ساماندهی صنعت و بازار خودرو و رفع مشکلات این حوزه خبر داد.
به گزارش »صبح امروز« و به نقل از ایرنا، ســید احمد رســولی نژاد اظهار کرد: در کمیسیون 
صنایــع و معادن مجلس ۶ کمیته و همچنین کارگروه هایی تشــکیل شــده که در آن ها به 
صورت تخصصی مسائل و مشکلات بخش صنعت و معدن پیگیری می شود که یکی از این 

کمیته ها مربوط به صنعت خودرو است.
به گفته وی در دوره دهم مجلس طرحی برای ساماندهی صنعت و بازار خودرو تهیه شده بود، 
اما شورای نگهبان ایرادات و اشکالاتی بر آن وارد کرد و این طرح ابتر ماند. اکنون در کمیته 
خودروی کمیســیون صنایع و معادن مجلس، طرح جامعی توسط متخصصان و اصحاب فن 
در دســت تهیه است و در تلاشیم تا پس از بررسی همه مسائل، مشکلات و وضعیت صنعت 
و بازار خودرو، در کوتاهترین زمان این طرح را به صحن علنی مجلس شورای اسلامی ببریم.
نائب رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس، به بازدید اخیر نمایندگان عضو این کمیسیون 
از گروه صنعتی ایران خودرو اشاره کرد و گفت: بخشی از بررسی هایی که از سوی نمایندگان 
انجام می شــود، مربوط به موضوع موانع تولید اســت که در صنعت خودرو شامل تأمین مواد 
اولیه، تامین ارز ، همچنین مشــکلات گمرکی و غیره می شــود و مجلس آماده است که به 

حل مشکلات کمک کند.
وی با اشاره به فاصله بالای قیمت های کارخانه ای و بازاری خودروها، تاکید کرد: نمایندگان 
خانه ملت همچون ســایر اقشــار جامعه نگران این موضوع هســتند، هرچند نمی توان همه 
مشــکلات را گردن تولیدکنندگان انداخت، اما باید دید چه مســائل و مشکلاتی وجود دارد 

که خودرو اینگونه عرضه و قیمت گذاری شده و این تفاوت فاحش قیمتی حاصل می شود.

کارشکنی های ترکمنستان میزان صادرات 
خراسان رضوی را منفی کرده است

رئیس اداره بازرگانی خارجی ســازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی گفت: شیوع 
کرونا به دلیل اقدامات ســخت گیرانه کشور ترکمنستان بر اســتان خراسان رضوی تاثیراتی 
داشــته و این اســتان که دروازه ورود به آســیای میانه بوده، در صادرات به کشــورها دچار 

مشکلاتی شده و صادرات نسبت به مدت مشابه سال قبل منفی بوده  است.
به گزارش »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، محمدعلی امیرفخریان در خصوص ظرفیت های 
کشور در صادرات اوراسیا، اظهار کرد: اتحادیه اقتصادی اوراسیا ۲3.۲ درصد از تولید ناخالص 
داخلی جهانی را دارد و ۲1.۶ درصد از جمعیت جهان عضو آن هستند. با این شرایط، مشخص 
است که این کشورها می توانند برای محصولات کشورمان بازار مناسبی داشته  باشند و زمینه 
مناســبی برای ارتقاء روابط، چه در بحث صادرات و چه در تامین اقلام مورد نیاز مانند مواد 

اولیه کارخانجات، خوراک دام و... فراهم است.
وی افزود: ما در اوراســیا فرصت ها و تهدیدهایی داریم. در بحث صادرات، کشورهای اوراسیا 
خود تامین کننده نفت هســتند و به این بازار احتیاجی ندارند، اما در زمینه صادرات سایر اقلام 
که تعرفه ترجیحی از سمت اتحادیه به ما داده  شده و حدود 503 قلم کالا است، ظرفیت های 

مناسبی برای استفاده از این بازار وجود دارد.
امیرفخریان ادامه داد: بیش تر این اقلام، به خصوص در اســتان خراســان رضوی، مربوط به 
محصولات کشــاورزی و صیفی جات، قطعات خودرو، فرش ها، انواع شــکلات، بیسکوئیت، 
ترشــی جات، مربا و ژله، آبمیوه، روغن های معدنی، شیشــه و آلومینیوم، دارو، رنگ  و رزین، 
شــوینده ها، چســب ها، حلال ها، لوله و شــلنگ، فیلم پلی اتیلن، خمیر کاغــذ، وان، دوش، 
ظرف شــویی، لوازم آشپزخانه، پارچه ها، کفپوش ها، پروفیل، مخازن، ظروف آهنی، اجاق گاز، 

محصولات مسی، دیگ های بخار، ماشین آلات معدنی، شیرآلات و قطعات خودرو است.
رئیس اداره بازرگانی خارجی ســازمان صنعت، معدن و تجارت خراســان رضوی در خصوص 
لزوم توســعه واحدهای صادرات محور، عنوان کرد: اینکه تعرفه ترجیحی برای کالاها در نظر 
گرفته  شده ، مزیتی  نسبت به سایر کشورها است که می توانیم وارد بازار شویم. برای استفاده 
از این موقعیت، پیشــنهاد می شــود تا واحدهای صادرات محور توسعه داده شود و یا تولیدات 
محصولات آن ها افزایش یابد.وی با اشاره به لزوم بررسی مشکل در ترانزیت کالا و عبور از 
کشــور ترکمنستان، تصریح کرد: خراسان  رضوی یکی از مسیرهای ورودی کشور به منطقه 
اوراسیا اســت، اما متاسفانه به  دلیل کارشکنی های کشور ترکمنستان، همواره مخاطره ای در 
ترانزیت از این کشور بوده و هست که این موضوع منعکس شده تا در دستگاه های دیپلماسی 
سیاسی برای بررســی آن اقدام کنند. ما ارتباط مستقیم از شــرق کشور با کشورهای عضو 
اتحادیه اوراســیا نداریم و از مســیر دریای خزر از طریق بندر امیرآباد می توانیم به قزاقستان 
متصل شــویم.به گفته امیرفخریان یکی از مشکلاتی که کشــور ترکمنستان برای ترانزیت 
اقلام کشــور ما ایجاد کرده، این اســت که پس از شیوع کرونا، اقدام به بستن مرزهای خود 
نموده؛ درنتیجه این استان که دروازه ورود به آسیای میانه بوده، در صادرات به کشورها دچار 
مشکلاتی شده که نسبت به مدت مشابه سال قبل منفی بوده  است. در ماه های قبل صادرات 
ما از طریق گمرکات استان انجام نشــده  و بیش تر از طریق گمرکات استان مازندران انجام 
شده، همچنین استان خراسان رضوی از مسیر افغانستان به سمت قرقیزستان نیز محصولاتی 

صادر کرده است.

خبر

بررسی »صبح امروز« از وضعیت شاخص فلاکت خراسان رضوی؛ 

آیا خراسان رضوی دارای وضعیت مناسبی در شاخص فلاکت است؟
سرویس اقتصادی / شاخص فلاکت یک 
نشانگر اقتصادی است که وضعیت اقتصادی 
و اجتماعی یک جامعه را نشــان می دهد، اما 
چطور به دست می آید؟ به طور معمول برای 
به دست آوردن شاخص فلاکت، نرخ بیکاری 
و نرخ تورم را با هم جمع می زنند. اهمیت این 
شاخص آنجایی است که وضعیت اقتصادی و 

اجتماعی یک جامعه را نشان می دهد. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« چندی پیش 
علی رسولیان، معاون اقتصادی استانداری در 
گفتگو با »صبح امروز« آمار هایی از وضعیت 
اقتصادی استان ارائه داد. وی توضیح داد که 
»نرخ تورم فروردین ماه در خراســان رضوی 
در کل خانوارهای استان 3.۶ درصد است که 
نسبت به اسفندماه سال گذشته ۹ دهم درصد 
افزایش داشته و این شاخص برای خانوارهای 
شهری استان 3.5 درصد و برای خانوارهای 
روستایی استان 4.۲ درصد است«؛ بنابر این 

داده ها تورم در استان افزایش داشته است.
از سویی دیگر بر اساس داده های مطرح شده 
بــا افزایش تورم نقطه بــه نقطه خوراکی ها، 
آشــامیدنی ها و دخانیات در اســتان مواجه 
با داده هایی کــه معاونت  هســتیم. مطابق 
بررســی های اقتصادی اتاق بازرگانی تهران 
بیان کرده تــورم نقطه به نقطــه خردادماه 
برای خوراکی ها، آشــامیدنی ها و دخانیات در 
استان های هرمزگان با ۲7.5 درصد، خراسان 
رضوی 1۹.7 درصد و زنجــان 1۹.۲ درصد 

بالاترین رقم در بین استان ها بوده است.

همچنین علی رسولیان در مورد نرخ ساخص 
فلاکت استان در ســال جاری مطرح کرده 
که »نرخ شــاخص فلاکت خراسان رضوی 
براساس آمار اعلام شده در سال جاری 3۹.1 
درصد است که بعد از استانهای فارس با نرخ 
3۶.۲ درصد و سمنان با 38.8 درصد جایگاه 
سوم را به دست آورده است؛ بنابراین خراسان 
رضوی در شــاخص فلاکت جزء سه استان 
کشور است که به نســبت وضعیت مناسبی 

دارد«.
اگرچه کــه پیگیری هــا از اداره کار، رفاه و 

تعاون اجتماعی برای وضعیت و تعداد افرادی 
که شــغل خود را در چند مــاه اخیر به دلیل 
فشارهای اقتصادی، تورم و بیماری کرونا از 
دست داده اند به نتیجه نرســید و نتوانستیم 
تعداد افرادی که بیکار شــده اند را به دســت 
آوریــم تا از این طریق بتــوان تا برآوردی از 
وضعیت حقیقی نرخ شاخ فلاکت را به دست 
آورد، اما با محســن شــرکاء، رئیس کانون 
کار آفرینان و توسعه گران استان های خراسان 
رضوی، شــمالی و جنوبی در مورد وضعیت 
اشــتغال در استان و به تبع آن تاثیری که بر 
نرخ شــاخص فلاکت می گذارد به گفت وگو 

پرداختیم.
وی در ایــن رابطه چنین اظهــار می کند: با 
توجــه به اتفاقاتی که در اســتان خراســان 
رضوی رخ داده  است می توان گفت که شک 
کردن به آمار نرخ فلاکت غیر منطقی اســت 
و این آمار می تواند درســت باشد. آقای رزم 
حسینی، استاندار خراسان رضوی که از بخش 
خصوصی به دولت راه پیدا کرده  به بحث های 
اقتصادی ورود کرده و  همیشه سیاست خود 

را رونق اقتصادی مردم معرفی کرده است.
 وی با بیان اینکه »استاندار خراسان رضوی، 
تعامل نســبتا خوبی در استان بین مسئولان 
ســه قوه ایجاد کرده  که وجود چنین تعاملی 
لازمه پیشرفت است« می افزاید: فکر می کنم 
اگر دولت محترم راضی می شــد و بخشــی 
از اختیارات خود را طبق قانون به اســتان ها 
تفویض می کرد، مطمئنا امروز رشد اقتصادی 

اســتان با وجود بیماری کرونا و فشــار های 
ناشی از آن بسیار بهتر بود. 

شــرکاء درخصوص رتبه مناســب استان در 
دارا بــودن کمترین نرخ فلاکــت می گوید: 
چنین دســت آوردی به دلیل تعامل مناسب 
بین نماینده ولی فقیه در استان، قوه قضاییه، 
قوه مجریه و قوه مقننه با استانداری است و 
رزم حسینی تنها استانداری است که توانسته 

این تعامل را ایجاد کند. 
شیوع ویروس کرونا می تواند حداقل ۱۰ 
تا ۱۲ درصد بر نرخ بیکاری تاثیر داشته 

باشد
ایــن اقتصا دان با اشــاره به تاثیرات شــیوع 
ویــروس کرونا بــر افزایش شــاخص نرخ 
فلاکت بیــان می کند: با توجه به اینکه یکی 
از شاخصه ها در تعیین شاخص فلاکت، نرخ 
بیکاری اســت. شیوع ویروس کرونا می تواند 
حداقل 10 تا 1۲ درصد بر نرخ بیکاری تاثیر 
داشته باشد. اگر نرخ بیکاری استان در حالت 
طبیعی حدود 7 تا ۹ درصد باشد اکنون با در 
نظر گرفتن شرایط ناشــی از شیوع ویروس 

کرونا قطعا به 1۹ درصد رسیده  است. 
خارج شــدن یک میلیــون و ۲0 هزار نفر از 
بانوان و ۹70 هزار نفر از آقایان در بهار سال 

جاری از چرخه کار 
رئیــس کانــون کار آفرینان و توســعه گران 
استان های خراسان با توجه به خارج شدن 1 
میلیــون و ۲0 هزار نفر از بانوان و ۹70 هزار 
نفــر از آقایان در بهار ســال جاری از چرخه 

کار خاطر نشــان می کند: بدون تردید خارج 
شــدن افراد از چرخه کار تاثیرات بسیار بدی 
بر پیکره اقتصادی اســتان دارد؛ بنابراین نیاز 
اســت تا تدابیری در این خصوص اندیشیده 
شــود، تدابیری در چهارچــوب فرمول ها و 
راهکار های اقتصادی؛ زیرا با سیاســت زدگی 

نمی توان مشکلات اقتصادی را حل کرد. 
برچســب ها: شــاخص فلاکت/ قوه مقننه/ 
قــوه مجریه/ قــوه قضاییــه/ نماینده ولی 
فقیه/ کانون کار آفرینان و توســعه گران/ نرخ 

بیکاری/ رشد اقتصادی. 

بدون تردید خارج 
شدن افراد از چرخه کار 
تاثیرات بسیار بدی بر 
پیکره اقتصادی استان 
دارد؛ بنابراین نیاز است که 
تدابیری در این خصوص 
اندیشیده شود، تدابیری 
در چهارچوب فرمول ها و 
راهکار های اقتصادی؛ زیرا 
با سیاست زدگی نمی توان 
مشکلات اقتصادی را حل 
کرد 

شیوع ویروس کرونا 
می تواند حداقل ۱۰ تا 
۱2 درصد بر نرخ بیکاری 
تاثیر داشته باشد. اگر نرخ 
بیکاری استان در حالت 
طبیعی حدود ۷ تا ۹ درصد 
باشد اکنون با در نظر 
گرفتن شرایط ناشی از 
شیوع ویروس کرونا قطعا 

به ۱۹ درصد رسیده  است

5۱۱/۱۰اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به دستور مواد 1 و 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 
13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره13۹۹۶030۶00۶000۶۹7  هیات دوم موضوع 
مــاده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک تربت حیدریه 
تصرفــات  مالکانه و بلامعارض متقاضــی آقای مجید تخم کار فرزند فتح اله به 
شــماره شناسنامه 30 صادره از آرین شهر نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت 103) یکصدو ســه متر مربع( قسمتی از پلاکـ ۲۲1 فرعی از اراضی 
شاهده پلاک 1۲۹ اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه 
ثبت ملک تربت حیدریه به خریدار مع الواسطه از مالکین رسمی ورثه محمد رضا 
ابریشــمی محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار 
در  شــهرها منتشر تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض 
داشــته باشند باید از تاریخ انتشــار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
نماید و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محــل تحویل دهد که در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض 
در مهلــت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

5۱۱/۱۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مصوب 13۹0/۹/۲0 
و برابر رای شــماره 13۹8۶030۶0130005۲۲مــورخ13۹8/3/11 و رای اصلاحی 
شــماره 13۹۹۶030۶013000513 مــورخ 13۹۹/4/17 هیــات اول موضوع ماده 
یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حــوزه ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و 
بلامعارض متقاضی معصومه اسماعیلیان فرزند  ابراهیم در ششدانگ یک باب منزل 
به مســاحت۲1۶/۶۹ متر مربع از پلاک  شــماره ۶51 فرعی از یک اصلی واقع در 
اراضی علی آباد بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع  الواسطه از آقای 
محمد علی رحیم نیا مالک رســمی محرز گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین 
نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / 
کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در 
روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و گواهی تقدیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/۲1. تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/۶/4
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد

5۱۱/۱2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهــی موضوع مــاده 3 قانون و مــاده 13 آئین نامه قانــون تعیین تکلیف 
وضعیــت ثبتــی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . برابر رای 
شــماره13۹۹۶030۶0۲1000145  هیات اول موضــوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مستقر در واحد ثبتی 
ملک بردســکن تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم الهام غلامی فرزند 
نور محمد به شــماره شناســنامه۲11037575۲ صادره از گرگان درششدانگ 
یکباب ســاختمان به مساحت۲۲۲/3۶ متر مربع قسمتی ازپلاک 3۶15 فرعی 
از4 اصلی واقع درخراسان رضوی بخش 4  حوزه ثبت ملک بردسکن خریداری 
از مالک رســمی از ورثه علی اصغر طبسی خلیل آباد محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد. تاریخ انتشــار نوبت اول: 13۹۹/5/۲1 .  تاریخ انتشار نوبت 

دوم: 13۹۹/۶/5
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

مفقودی
 برگ ســبز موتور سیکلت پیشتاز مدل 13۹0 به شماره پلاک 53۲81 - 7۶۶ 
به شــماره تنه NEG0001۲5A و شماره موتور NEG111۲3301 به نام سید 

مسعود هاشمی ابدال آبادی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

5۱۱/۱3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد سند رســمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی 
مصــوب 13۹0/۹/۲0 و برابــر رای شــماره 13۹۶۶030۶0130015۶1 مورخ 
13۹۶/5/۲8هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک گناباد تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای حسن کمالی فرزند 
عباسعلی در ششدانگ یک باب منزل به مســاحت 174/13 متر مربع از پلاک 
شــماره ۲۶3۶ فرعی از۶ اصلی واقع در اراضــی بیدخت  بخش یک حوزه ثبت 
ملک گناباد خریداری شــده مع  الواسطه از مهدی رضا زاده مالک رسمی محرز 
گردیده اســت، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت 
به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شهرها منتشر 
و در روســتاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام 
شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ 
الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم 
و گواهی تقدیم و رســید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت بــه دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/۶.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و املاک گناباد
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فوت ۱۸۹ نفر دیگر طی ۲۴ ساعت گذشته 
دکتر لاری سـخنگوی وزارت بهداشـت: از دیروز تا امروز ۲0 مرداد 13۹۹ و بر اسـاس 
معیارهـای قطعـی تشـخیصی، دو هزار و 13۲ بیمـار جدید مبتلا به کووید1۹ در کشـور 

شناسـایی شـد که یک هزار و ۶7 نفر از آنها بسـتری شـدند.
لاری گفـت: مجمـوع بیمـاران کوویـد1۹ در کشـور بـه 3۲8 هـزار و 844 نفـر رسـید. 
متاسـفانه در طول ۲4 سـاعت گذشـته، 18۹ بیمار کووید1۹ جان خود را از دسـت دادند 

و مجمـوع جـان باختـگان این بیمـاری به 18 هـزار و ۶1۶ نفر رسـید.
وی افـزود: خوشـبختانه تـا کنـون ۲8۶ هـزار و ۶4۲ نفـر از بیماران، بهبـود یافته و یا از 
بیمارسـتانها ترخیـص شـده انـد. 3۹۹۲ نفـر از بیمـاران مبتلا بـه کوویـد1۹ در وضعیت 
شـدید ایـن بیمـاری تحت مراقبت قـرار دارند. تا کنـون دو میلیون و 711 هـزار و 817 

آزمایش تشـخیص کووید1۹ در کشـور انجام شـده اسـت.
سـخنگوی وزارت بهداشـت تاکیـد کـرد: اسـتانهای مازنـدران، تهـران، قـم، گلسـتان، 
خراسـان شـمالی، اردبیل، اصفهان، البرز، خراسـان رضوی، کرمان، سـمنان، آذربایجان 

شـرقی، مرکـزی، یـزد و گیـلان در وضعیـت قرمز قـرار دارند.
همچنیـن اسـتانهای فـارس، ایـلام، لرسـتان، هرمـزگان، زنجـان، قزویـن، آذربایجـان 
غربـی، بوشـهر، همـدان، چهارمحـال و بختیـاری و کهگیلویـه و بویـر احمـد هـم در 

وضعیـت هشـدار قـرار دارند.

با هیئت های متخلف برخورد قضایی 
می شود

جانشـین سـتاد مقابلـه بـا کرونای خراسـان رضوی با اشـاره به اینکـه ابتدا بـه متولیان 
هیئت هایـی کـه دسـتورالعمل ها را رعایـت نکننـد، تذکر کتبـی داده می شـود، گفت: در 
مرحلـه دوم خدمـات عمومـی کـه در اختیـار آنـان قرار گرفته اسـت قطع می شـود و در 
صـورت ادامـه ایـن تخلفـات در مرحله سـوم مجوز شـش ماهه آنـان لغو خواهد شـد و 

بـه مراجـع قضایـی به منظـور انجـام برخوردهای قضایـی معرفی خواهند شـد.
ایسـنا نوشـت: حسـن جعفری  روزگذشـته، ۲0 مردادماه در حاشـیه جلسـه سـتاد مقابله 
بـا کرونـای خراسـان رضـوی کـه در اسـتانداری برگزار شـد، بیان کـرد: امـروز در این 
جلسـه آخریـن وضعیـت اسـتان از نظـر میـزان ابتلا به کرونا بررسـی شـد و مشـخص 
شـد مـا همچنـان در وضعیت قرمز هسـتیم امـا با رعایت مـردم فهیم اسـتان، در برخی 
از مـوارد از جملـه تعـداد مراجعه کننـدگان، بستری شـدگان و فوتی هـا رونـدی کنـدی 
را شـاهد هسـتیم، البتـه مـا معتقدیـم ممکـن اسـت ایـن حالـت پیش آمـده ناپایـدار و 
شـکننده باشـد. لـذا از مردم درخواسـت می کنیم حتمـا همچنان پروتکل های بهداشـتی 

را رعایـت کنند.
وی افـزود: همچنیـن امـروز تصمیـم گرفته شـد محدودیت هایـی که در مشـاغل گروه 
سـه و چهـار بـود تا پایـان هفته ادامه پیـدا کند، بنابرایـن فعالیت این مشـاغل همچنان 

دچـار ممنوعیت و محدودیت اسـت.
جعفـری در خصـوص برگـزاری مراسـم عـزاداری مـاه محـرم اظهـار کـرد: بـه منظور 
برقـراری تعـادل بیـن حفـظ سـلامت مـردم و مطلـوب برگـزار شـدن مراسـم عـزای 
امـام حسـین )ع(، امـروز دسـتورالعمل ها و ضوابـط مربوطه تشـریح شـد، در این راسـتا 
تعـدادی مهمـان از حوزه هـای مختلـف مرتبط مانند حـوزه فرهنگی و مذهبی، به سـتاد 
اسـتانی مقابلـه بـا کرونـا دعوت شـدند و نقطه نظـرات آنان نیز شـنیده و دسـتورالعملی 

در ایـن زمینـه تشـریح و تنظیم شـد .
جانشـین سـتاد مقابلـه با کرونای خراسـان رضوی با بیـان اینکه امروز کارگروه مراسـم 
عـزاداری بـا مسـئولیت اداره کل تبلیغـات اسـلامی تشـکیل شـد، اضافه کرد: قرار شـد 
ایـن کارگـروه مراسـمات را رصـد و مجوزهـای مربوطـه را صـادر کنـد و نسـبت بـه 

اغناسـازی مسـاجد، تکایـا و هیئت هـای مذهبـی اقـدام کنند.
وی بـا تاکیـد بـر اینکـه این مراسـمات حتمـا بایـد در فضای بـاز انجام گیرنـد، تصریح 
کـرد: تجمعـات بایـد در حداقـل ممکـن باشـند و تمـام پروتکل هـای بهداشـتی نیـز 
رعایـت شـوند. ایـن مراسـمات حتمـا بایـد نهایتـا در دوسـاعت انجـام شـوند. اسـتفاده 
از طبـل و سـنج و سـایر علائـم ممنـوع اسـت؛ چراکـه عمـلا بـرون روی و پیـاده روی 
در بیـن هیئت هـا وجـود نـدارد و افـراد شـرکت کننده حتمـا بایـد اسـتفاده از ماسـک را 

بگیرند. جـدی 
جعفـری تاکیـد کـرد: حضـور هیئت هـا نیـز در حـرم مطهـر رضـوی ممنـوع اسـت، 
همچنیـن در خصـوص نـذورات نیـز ما قبـلا ممنوعیت هرگونـه پذیرایی در مراسـمات 
را اعـلام کـرده بودیـم .مـردم باید نذورات خـود را در قالـب مواد غذایی خام و خشـک 
توزیـع کننـد و از توزیـع مـواد غذایـی طبخ شـده پرهیزنماینـد. مگر در مـواردی که در 
حـوزه شـرعی مجاز اسـت، تحـت نظارت بهداشـتی صـورت می گیـرد و در مناطقی که 
تجمـع وجـود نـدارد با رعایـت پرتکل هـای بهداشـتی بین مسـتمندان توزیع می شـود.

جانشـین سـتاد پیشـگیری و مقابلـه بـا کرونـا در خراسـان رضـوی با اعـلام ممنوعیت 
برپایـی ایسـتگاه های صلواتـی در هـر قالبـی، بیـان کـرد: همچنین در جلسـه امـروز بر 
روی بهداشـت محیـط تاکیـد شـد و وظایفـی بـرای متولیـان هیئت ها در حـوزه رعایت 

پرتکل هـا مشـخص شـد کـه بـه آن ها بـه صـورت مفصل ابـلاغ خواهد شـد.
جعفـری در خصـوص ضمانـت اجـرای ایـن مـوارد اظهـار کـرد: در ایـن زمینـه سـه 
بحـث در جلسـه امـروز مطـرح و در دسـتورالعمل مربوطـه نیز قیـد و قرار شـد متولیان 
هیئت هایـی کـه ایـن مـوارد را رعایـت نکننـد، ابتدا بـه آنان تذکـر کتبی داده شـود. در 
مرحلـه دوم خدمـات عمومـی کـه در اختیـار آنـان قرار گرفته اسـت قطع می شـود و در 
صـورت ادامـه ایـن تخلفـات در مرحله سـوم مجوز شـش ماهه آنـان لغو خواهد شـد و 

بـه مراجـع قضایـی به منظـور انجـام برخوردهـای قضایـی معرفی خواهند شـد.

وزیر علوم: امیدوارم کنکور را درموعد 
مقرر برگزارکنیم

وزیـر علـوم بـا بیـان اینکـه امیـدوارم بتوانیـم کنکـور را در موعـد مقـرر برگـزار کنیم، 
گفـت: رییـس مجلـس و نماینـدگان اگر نظراتشـان در رابطه بـا زمان برگـزاری کنکور 
غیـر از آن چیـزی اسـت کـه در پیـش رو داریـم بـه سـتاد ملـی مقابلـه با کرونـا اعلام 
کننـد و مـا حتمـا از طریق این سـتاد پیگیـری خواهیم کـرد، امیدوارم این آزمـون را در 
موقـع مقـرر برگـزار کنیـم و داوطلبان را بیش از این در شـرایط بلاتکلیفـی قرار ندهیم.

ایسـنا نوشـت: دکتـر منصـور غلامـی در نشسـت خبـری کـه امـروز بـه مناسـبت روز 
خبرنـگار بـه صـورت مجـازی برگـزار شـد بـه اظهار نظـر روز گذشـته رییـس مجلس 
شـورای اسـلامی در خصـوص زمـان برگـزاری کنکـور اشـاره و اظهـار کـرد: صحبـت 
هـای رییـس مجلـس دو بخش داشـت بخـش اول تایید نسـبی برگزاری خـوب آزمون 
هـا بـود کـه گقتنـد زحمـت زیـادی کشـیده شـده و کار خوبـی انجـام شـده اسـت و 
در بخـش دوم تاکیـد داشـتند در برگـزاری آزمـون سراسـری دقـت و تـلاش بیشـتری 

بگیرد. صـورت 
وی در ادامـه تصریـح کـرد: رییـس مجلـس داشـت کـه اگـر شـرایط طوری باشـد که 
مجموعـه بهداشـتی کشـور اجـرای آزمـون را در روز مقـرر بـه صـلاح نداننـد، در ایـن 
شـرایط سـتاد ملـی مقابلـه با کرونا اعـلام نظـر خواهد کرد و بر اسـاس نظر این سـتاد 

عمـل خواهیـم کرد.
وزیـر علـوم ادامـه داد: در فرمایشـات مقـام معظـم رهبـری نیـز مـا دیدیـم ایشـان نیز 
مسـتقیما اعـلام فرمودنـد تصمیـم گیـری و نظـر سـتاد ملـی مقابلـه بـا کرونـا مبنـای 
عمـل  برنامـه ها باشـد لـذا رییـس مجلس و نماینـدگان اگـر نظر خاصـی دارند ضمن 
اینکـه بـه مـا اعـلام می کننـد و ما نیـز توجـه خواهیم کـرد، اگـر نظراتشـان در رابطه 
بـا زمـان برگـزاری کنکـور غیـر از آن چیزی اسـت که در پیـش رو داریم به سـتاد ملی 
مقابلـه بـا کرونـا اعـلام کننـد و ما نیـز از طریق سـتاد پیگیـری خواهیم کـرد، امیدوارم 
ایـن آزمـون را در موعـد مقـرر برگـزار کنیـم و داوطلبـان را بیـش از ایـن در شـرایط 

بلاتکلیفـی قـرار ندهیم.

اخبار کرونایی

بررسی »صبح امروز« از اقدامات دستگاه های مسئول برای خدمات رسانی استاندارد به معلولان؛

توانمندسازی معلولان یا تغییر فرهنگ جامعه!
از  کشــیدن  بیــگاری 
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معلــولان، عدم تأمین 
مخارج زندگی به ویژه 
معلولان   در  پوشــک 
ضایع نخاعی، وضعیت 
از  نامناسب عبور و مرور 
زیرگذرهای قطار شهری، 
دشــوار بودن گرفتن وام 
جملــه  از  و...  مســکن 
مشکلات معلولان ضایعه 
نخاعی بود که در گزارش 
قبلــی این روزنامه با عنــوان »تناقض ها در 

اجرایی نشدن یک لایحه« منتشر شد.
به گــزارش روزنامه »صبح امــروز« طبق 
وعده مــان برای پیگیری بیشــتر به ســراغ 
مســئولان مربوطه رفتیم تا علاوه بر بازگو 
کردن مشکلات معلولان  بیشتر از کم وکیف 
شــرایط موجود و خدمات رسانی دستگاه ها 

مطلع شویم.
مسعود فیروزی، معاون توانبخشی بهزیستی 
خراســان رضوی در گفت وگو بــا خبرنگار 
»صبح امروز« با بیان اینکه »هر فعالیتی که 
مربوط به توان بخشــی و توانمند شدن افراد 
دارای معلولیت اســت را انجــام می دهیم« 
هزینه های  بحث مســتمری،  کــرد:  اظهار 
درمانــی، کمک بــه فعالیت هــای هنری، 
کمک بــه فعالیت های ورزشــی، طرح های 
توانمندســازی، کمک به وسایل توانبخشی، 
کمک به وســایل پزشــکی، نگهداری افراد 
دارای معلولیت در مراکز، آموزش های روزانه 
در مراکز، توانبخشی مبتنی بر جامعه توسط 
تســهیلگران در سراسر روســتاهای کشور، 
توانبخشی شــهری، مناسب سازی و کنترل 
بر نظارت مناسب سازی شهر و مناسب سازی 
منازل و خودروهای معلولان تنها بخشــی از 
اقدامات بهزیستی در رابطه با معلولان است.

وی با اشــاره به اینکه »پیگیری مواردی که 
مربوط به قانون حمایت از حقوق افراد دارای 
معلولیت اســت را نیز انجام می دهیم« گفت: 
معافیت های ســربازی، بحث هــای مالیاتی، 
خدمات تمام پزشکی مانند گفتار درمانی، کار 
درمانی، فیزیوتراپی، شنوایی از جمله خدمات 

متعددی است که ارائه می دهیم.
طبق اعلام بهزیستی کشور در سال جاری 

به تعدادی از معلولان بدون ضامن وام 
تعلق می گیرد 

بهزیستی خراسان رضوی  توانبخشی  معاون 
در خصوص »وام اشتغال و مسکن معلولان« 
تصریــح کرد: در تلاشــیم رایزنی هایی را با 
بانک ها انجام دهیم تا شــرایط برای گرفتن 
وام معلولان  تســهیل شود، البته طبق اعلام 

بهزیستی کشور در سال جاری به تعدادی از 
معلولان بدون ضامن وام تعلق می گیرد که از 

محل یارانه هایشان کسر می شود.
پرداخت سهم بیمه توسط بهزیستی برای 

اشخاصی که معلولان  را به کار می گیرند
فیروزی تشــریح کرد: در خصوص اشــتغال 
معلولان دو بحــث پیش رو داریم. بحث اول 
مربوط به استخدام سه درصد معلولان است 
کــه در روزنامه ها اعلام شــده و با توجه به 
قانون و پیگیری های درون ســازمانی انجام 
می شود. بحث دوم افرادی هستند که تمایل 
دارند افــراد دارای معلولیت را به کار بگیرند 
بهزیســتی نیز بــه عنوان خدمــات به این 

اشخاص سهم بیمه شان را پرداخت می کند.
وی با تأکید بر این مطلب که »اگر از معلولی 
بیگاری می کشــند و در پرداخت دســتمزد 
کوتاهی می کننــد باید به اداره کار به عنوان 
مرجع حل چنیــن اختلافاتی مراجعه کنند و 
ایــن اداره موظف اســت پیگیری های لازم 
را انجــام دهد« بیان کــرد: اگر معلولان که 
چنین تجربه ای را داشــته اند به بهزیســتی 
نیز مراجعــه کنند از لحاظ حقوقی موضوع را 
پیگیــری می کنیم، اما تاکنون یک نفر هم با 
بنــده تماس نگرفته که راجع به این موضوع 
توانبخشی  باشــد.معاون  داشــته  شــکایت 
بهزیســتی خراســان رضوی یادآور شد: در 
رابطه با رفع فقر مطلق این قشــر از جامعه، 
یک ردیــف بودجه ای در لایحــه بودجه از 
طرف دولت پیشنهاد می شود و توسط مجلس 
به تصویب می رســد که جامعــه هدفش در 
بهزیستی و کمیته   امداد امام خمینی هستند و 

هر کدام سهم خودشان را می گیرند.
هزینه زندگی افراد معلول بیشتر از افراد 

سالم است
فیروزی در پاســخ به این پرسش که راهکار 
اساسی برای بهبود و حل مشکلات معلولان 
چیست؟ گفت: وقتی شرایط اقتصادی سخت 
می شود برای تمام افرادی که در دهک های 

پایین جامعه هســتند مشــکلاتی به وجود 
می آیــد، اما برای افــراد دارای معلولیت این 
مشــکلات دو  چندان می شــود؛ زیرا هزینه 
زندگی افراد معلول بیشتر از افراد سالم است. 
اگر همه مفاد قانون حمایت از حقوق معلولان 
که مصوبه سال ۹۶ است و به صورت پلکانی 
اجرا می شــود عملیاتی شود بخش مهمی از 

مشکلات معلولان را رفع می کند.
بهزیستی خراسان رضوی  توانبخشی  معاون 
»حلقه طلایی در توانمندســازی افراد دارای 
معلولیــت را تلفیــق و تجمیــع اجتماعی« 
توصیف کــرد و توضیح داد: بــرای محقق 
شــدن این امــر  نیازمند تــلاش تمام آحاد 
جامعه هســتیم؛ یعنی امکانات حمل و نقل به 
صورتی باشــد که هزینه رفت وآمد معلولان 
زیاد نشود، بنگاه های بیمه خدمات توانبخشی 
را کامل زیر پوشــش بگیرند، ســازمان های 
مقررات  شهردارهای ها  کنند،  حمایت  دولتی 
را رعایت کنند، همه ســازمان ها طبق مفاد 
قانون حمایت از حقوق معلولان وظیفه خود 
را انجام دهند، دستگاه های فرهنگی نگرش 
و نگاه افراد جامعه را به  معلولان  تغییر دهند 
تا قابلیت ها و استعدادهایشــان به رخ کشیده 
شــده و از طرفی محدودیت ها مشخص و به 

حداقل برسد.
۱۲ تا ۱۵ درصد افراد جامعه معلول 

هستند
فیروزی ادامــه داد: 1۲ تــا 15 درصد افراد 
جامعه را معلولان تشکیل می دهند تمام افراد 
جامعه باید بپذیرنــد معلولان  هم مانند افراد 

سالم حق حیات دارند.
مدیر روابط عمومــی حمل و نقل و ترافیک 
شــهرداری مشــهد فرد دیگری بــود که با 
گفت وگو کردیم تــا از وضعیت زیرگذرهای 
قطار شــهری برای عبور و مــرور معلولان 

مطلع شویم.

تحریم مانعی برای ورود اجناس به داخل 
کشور است

مجید بخت آزما در گفت وگو با خبرنگار روزنامه 
»صبــح امروز« گفت: خط یک قطار شــهری 
تمام زیرگذرها آسانســور دارد و مشکلی برای 
عبور و مــرور معلولان وجود ندارد. برای نصب 
آسانســورها در خط دو قطار شهری دستگاه ها 
خریداری و ثبت ســفارش شده است. در اواخر 
ســال ۹8 بحث کرونا و تحریــم که پیش آمد 
متأســفانه ورود اجناس به داخل کشور ممنوع 
شد.در حالی که روز به روز بر مشکلات معلولان 
افزوده می شــود و به گفته سرپرســت معاونت 
توانبخشی و پیشگیری از معلولیت های سازمان 
بهزیســتی ضمن اینکه تا سال 1404 جمعیت 
کشــور به بیش از ۹4 میلیون نفر می رسد، آمار 
معلــولان نیز بــه 5 میلیــون و 700 هزار نفر 
افزایش خواهد یافت و صد البته ضروری است 
که مســئولان به فکر راهکارهای اساسی برای 

رفع مشکلات معلولان جامعه باشند.

جزئیات انهدام بزرگترین باند کاهبرداری شبکه ای کشور در فردوگاه مشهد

۱2۰۰ میلیارد تومان چک برگشتی
رئیس پلیس فرودگاه های کشــور گفت: ســرکرده یکی از 
بزرگترین باندهای کلاهبرداری شبکه ای را در فردوگاه شهید 

هاشمی نژاد مشهد دستگیر کردیم.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« به نقل از ایســنا، ســردار 
حســن مهــری، روزگذشــته ۲0 مرداد در نشســت خبری 
که در کلانتری و پاســگاه نیروی انتظامی فرودگاه مشــهد 
برگزار شــد در خصوص دستگیری باند کلاهبردی در سطح 
وســیع در گیت بازرســی پلیس فرودگاه مشهد، اظهار کرد: 
پلیس فردوگاه مشــهد به فردی که تعداد زیادی دسته چک 
همراهش داشــته مشکوک می شــود و در بررسی مجدد از 
محتویات کیف مسافر مذکور مشخص شد که وی سردسته 
یک باند کلاهبردای شبکه ای در تمام شهرهای کشور است.
وی افــزود:  نحوه اقدام این فرد به صورتی بوده اســت که 
افراد معتــاد و بی بضاعت را جمع می کردنــد و منزلی برای 
آن هــا اجاره می کردند و در شــهرهای مختلف تن این افراد 
لباس مرتبی می پوشاندند و برایشان افتتاح حساب می کردند. 
پس از افتتاح حساب دســته چک ده برگی توسط این افراد 
گرفته می شــد و حساب فرد به صورت آنی شارژ می شد و در 
مبالــغ مختلفی، پس از اطمینان از ایــن موضوع برای افراد 
دســته چک های 50 برگی اخذ می شده، چک ها به صورت 
سفید امضا از این افراد بی خانمان گرفته می شده و در مقاصد 
مختلفی استفاده می شده اســت. هدف از این اقدام و صدور 
چک هــای بی محل، اقدامات بســیار گســترده ای در زمینه 
کلاهبرداری بوده است و یک هزار و دویست میلیارد تومان 

در 10 بانک  مختلف برگشت خورده است.
رئیس پلیس فرودگاه های کشــور  با اشــاره بــه اینکه »در 
سطح کشــور پرونده هایی در مراجع قضایی در رابطه با این 
کلاهبرداری ها از سال ۹3 باز شده است«، عنوان کرد: 10۲ 
نفر شناسایی شده است که 100 هزار برگه چک از بانک های 
مختلف استان های کشور از جمله تهران، فارس، خوزستان، 
کرمان، یزد و خراسان رضوی هزینه شده و نکته قابل توجه 
این است که این افراد با استفاده از مدارک تقلبی به صورت 

آنی برای افراد بی خانمان پروانه کسب  صادر می کردند.
وی ادامه داد: در یکی از موارد فردی با موقعیت معلوم در ۲3 
بانک افتتاح حســاب کرده  و توانسته است ۲300 برگه چک 
دریافت کند. شرکت  برای این فرد تاسیس شده و با استفاده 

از حساب شــرکت کلاهبرداری صورت گرفته است. مدارک 
ارائه شده به بانک ها برای افتتاح حساب همه صوری بوده و 

مدارک هیچ گونه وجود خارجی نداشته اند.
رئیــس پلیس فرودگاه های کشــور تاکید کــرد: بانک ها در 
تشخیص هویت افراد باید تحقیق بیشتری در بررسی پیشینه 
افراد داشته باشــند و  قوانین بانکی در این خصوص چیزی 
کم نــدارد. در ارائه چک و گرفتن ضامن باید ســختگیری 
بیشــتری شود چراکه در بســیاری از اماکن  اسناد با ارزشی 
دســت کلاهبرداران می افتد و افراد و جامعه را با معضلات 

اقتصادی مواجه خواهد کرد.
کللاهبرداری از 39 هزار نفر

مهری اظهار کرد: بیشترین چک برگشتی از یکی از اعضای 
این باند بــه مبلغ 15۶ میلیارد تومان بوده اســت که باعث 
شــده 30 هزار فقره چک برگشــت بخورد و از 3۹ هزار نفر 
کلاهبرداری صورت گیرد. در مقایسه با این تعداد چک هنوز 
70 هزار برگه چک بدست پلیس نرسیده است و فعالیت این 

باند در کشور بسیار گسترده است.
رئیس پلیس فرودگاه های کشــور بیان کرد: اموال زیادی از 
این باند شناسایی شده که هیچ کدام از آن ها به نام خودشان 
نیست و همه را به نام نزدیکان خودشان ثبت کرده اند تا ردی 

از خودشــان نگذارند. در کشــفیات بعدی  جزئیات بیشتری 
برای مردم جهت پیشــگیری از وقوع این جرایم به نمایش 
گذاشته خواهد  شد. توصیه ما به مردم این است که به هیچ 
عنوان افرادی که قصد تطمیع دارند اعتماد نکنند و ســابقه 

افراد را داشته باشند.
تطمیع یکی از رییس شعب بانک ها

مهری خاطر نشان کرد: اعضای این باند عمدتاً دارای سوابق 
کیفری متعددی هســتند. سرکرده این باند با تطمیع یکی از 
رییس شعب بانک ها،  توانسته دسته چک اخذ کند و این امر 
جای نگرانی دارد که رییس بانک همدســت کلاهبردار شده 
است . در مواردی نیز دیده شده است که کلاهبرداران کسبه 
بــازار را  تطمیع کرده و با مبالــغ بالاتر کالاها را به صورت 
چکی خریداری کرده اند و  کلاهبرداری صورت گرفته است.

وی در خصوص نمونه هایی از کلاهبرداری های انجام شــده 
توسط این باند گفت: در یک فقره چک، 700 میلیون تومان 
خرما توســط این باند خریداری شده است که زندگی فرد را 
تحت تاثیر قرار داده و در مورد دیگری یکی از افرادی که در 
بازار آهن کار می کرده است را به تباهی کشیده اند، به طوری 

که فرد کارتن خواب شده است.
مهری تأکید کــرد: مردم باید آگاه باشــند که به هیج وجه 

مدارک شناسایی خود را در اختیار افراد ناشناس قرار ندهند تا 
زمنیه سودجویی برای افراد فرصت طلب مهیا نشود.

رئیس پلیس فرودگاه های کشــور یادآور شد: یکی از اعضای 
این باند، پیشنهاد صد سکه بهار آزادی را به مأمور پلیس داده 
اســت اما مامور با نهایت کرامت و وظیفه شناسی از دریافت 
این رشوه امتناع کرد و افراد سودجو را به دست قانون سپرد.

تشکیل شورای راهبردی مبارزه با فساد اقتصادی در 
دادسرای عمومی و انقلاب مشهد

قاضی حســینی، معاون دادســتان مشــهد نیز در ادامه این 
نشســت اظهار کرد: با توجه به اهمیت و حساسیت موضوع 
پرونده به دادســرای عمومی و انقلاب مشــهد ارجاع شد و 

تحقیقات بر روی این پرونده همچنان ادامه دارد.
وی ادامه داد:  تاکنــون دوازده نفر از اعضای این باند، یک 
خانم و یازده مرد دستگیر شده اند. اتهامات متعددی از جمله 
مشارکت در کلاهبرداری شبکه ای، جعل و استفاده از اسناد، 
رهبری در ایجاد شبکه کلاهبرداری و... داشته اند و متهمان 
با صدور بازداشت موقت و شناسایی دستگیری سایر متهمان 

در اختیار ماموران قرار دارند.
حســینی خاطرنشــان کرد: به صورت کلی قانون گذار برای 
اقداماتی که به صورت شــبکه ای انجام می شــود، مجازات 
شــدیدی را پیش بینی کــرده و علاوه بر رد مــال و جزای 
نقدی، حبس های طویل مدت و گاهاً مجازات اعدام برایشان 
پیش بینی شــده است. دستگاه قضایی با افرادی که به اموال 
مردم تعدی کنند، بــا قاطعیت برخورد خواهد کرد و به هیج 

وجه مماشات نخواهد کرد.
معاون دادســتان مشــهد اظهار کرد: یک سری نواقصی در 
سیستم های بانکی  وجود دارد که می توان به افتتاح حساب و 
اخذ دسته چک از بانک های مختلف در یک روز توسط یک 
فرد اشاره کرد. راستی آزمایی دربانک ها به نحو احسن انجام 
نمی شود و اگر این نواقص برطرف شود، پرونده های کمتری 

تشکیل خواهد شد.
وی اضافه کرد: برای اولین بار در دادسرای عمومی و انقلاب 
مشــهد، با دستور دادستان شــورای راهبردی مبارزه با فساد 
اقتصادی تشــکیل داده ایم که تعدادی از بازپرسان و قضات 
باتجربه  در این شــورا حضور دارند و یکی از مسئولیت های 
این شورا، ارائه بسته پیشنهادی پیشگری از وقوع جرم است.

فیروزی: 
حلقه طلایی در 
توانمندسازی افراد 
دارای معلولیت تلفیق 
و تجمیع اجتماعی 
است؛ بنابراین برای 
محقق شدن این امر 
نیازمند تلاش تمام 
آحاد جامعه هستیم

بخت آزما: برای 
نصب آسانسورها در خط 
دو قطار شهری دستگاه ها 
خریداری و ثبت سفارش 
شده است، اما در اواخر 
سال ۹8 بحث کرونا 
و تحریم که پیش آمد 
متأسفانه ورود اجناس به 
داخل کشور ممنوع شد
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زنان درکنار مردان
مریم محتشم سیرجانی/ کارشناس جامعه شناسی 

توانســته  کریمــی  محمدهــادی  اینکــه 
پرســپکتیوی ملموس از درهم تنیدگی روابط 
زنان و مردان ارائه کند پسرکشــی را دارای 
ضریب اطمینان بالا می کند. ضریب اطمینان 
بــالا جهت ورود به مباحث جامعه شناســانه 
و مردم شناســانه عملگرا، خلائی اســت که 
هنرهای نمایشــی ســال های اخیر ایران به 

شــدت از آن رنج می برد و بعد از امثال عباس نعلبندیان، اکبر رادی، غلامحســین ساعدی و 
بهرام بیضایی اینکه بالاخره یکی مثل محمدهادی کریمی هم پیدا شده و سعی خود را کرده 

تا روابط انسانی را همان طور که هست ارائه دهد، جای امیدواری می گذارد.
پسرکشی که از شانس خوش مخاطبان، مستقیما راهی اکران آنلاین شده پرسپکتیو ارتباطات 
زنان؛مردان را هم ارز معنای پرســپکتیو یعنی همان طور که دیده می شود ارائه می دهد و در 
ایــن بازنمایی ابایی نــدارد از اینکه بگوید هر کنش مردانه ای، واکنــش زنانه خود را دارد و 
بالعکس. در دایره المعارف پسرکشی اینکه به   کذب همه بدبیاری های زنان را به مردان نسبت 
دهند جایی ندارد و به  جایش نوعی نظام هندسی می بینیم که همه چیز را منتج از رفتارهای 
انســانی تحلیل می کند و نه بافت جنســیتی رفتار. آنچه آثار زنانه سینما و تلویزیون ایران را 
رخوت  ناک می کند تسلســل دامنگیر آنهاست؛ تسلسلی که می خواهد مدام اشک مخاطب را 
جاری کند. بخاطر کژوضعیتی زنان جامعه ولی واقعیت چیزی دیگر است و پسرکشی تلاشی 
محترمانه اســت در گریز از این تسلسل. در پسرکشــی هیچ اثری از کنتراست های بیهوده 
برای عمق بخشــیدن به دروغِ شبه  روشنفکرانه »زنان مظلوم ســتمدیده« وجود ندارد و به  
جایش با رنگ آمیزی بصری موقعیت هایی که آدمیان را می بلعد، دریچه ای گشــوده می شود 
به ارتقای دانش آنتروپولوژی شــرقی؛ دریچه ای که گشــودن مباحثی نظری را می طلبد در 

ساحت دانشگاهی ایران.
چه خوب می شــود که ســینما و تئاتر و تلویزیون ایران بیش از این ها بر این نوع از ارتقای 
دانش هــای کاربــردی تکیه نماید تــا در درازمــدت مجالی گردد جهت اصلاح ریشــه ای 

عقب افتادگی های کلاسیک.

انتشار یک آلبوم موسیقی بر اساس آثار 
بزرگان ادبیات

آلبوم »تا تو با منی« با اجرای آثار شــاعران 
مطــرح معاصــر کشــورمان در دســترس 

مخاطبان قرار گرفت.
به گزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقل از 
روابط عمومی موسسه فرهنگی هنری »راد 
نو اندیش«، آلبوم »تا تو با منی« عنوان تازه 
ترین اثر تولید شده از سوی موسسه فرهنگی 
هنــری »راد نو اندیش« بــه مدیریت بردیا 
صدرنوری اســت که با آهنگسازی و رهبری 
ناصر ایزدی، همراهی ارکســتر ملی »مهر« 

و خوانندگی داود فتحی منتشر شده است.
در این آلبوم آثاری از شــاعران مطرح معاصر کشــور از جمله هوشنگ ابتهاج، مهدی اخوان 
ثالث، سیمین بهبهانی، سهراب سپهری، حمید مصدق و گلچین گیلانی پیش روی مخاطبان 
قرار گرفته است. ضمن اینکه علیرضا دریایی نوازنده ویولن و مجید واصفی نوازنده تار در دو 

بخش آلبوم به اجرای تک نوازی پرداخته اند.
علیرضا دریایی، حامد ابراهیمی، رضا رضاپور، ســامان محمدنبی، روژین عدالت، سارا نادری، 
بردیا امیری، حســین واحدی، میثم رضایی مهر، نازنین طهرانــی نوازندگان ویولن، علیرضا 
دریایــی، حمیدرضا باقری، احمدرضا نیکخو، روژین عدالت نوازنده ویولن آلتو، نیلوفرابراهمی 
نوازنده فلوت، محمد حســین غریبی نوازنده ویولنسل، علیرضا دریایی نوازنده کمانچه، علی 
شــمس آبادی نوازنده کلارینت، آزاده امیری نوازنــده تار، نیلوفر هداوند نوازنده تارباس، دنیا 
فتحی نوازنده پیانو، امیرشکرآبی نوازنده تمبک، علیرضا دریایی تک نواز ویولن، مجید واصفی 
تک نواز تار و صحرا شــعبانی )هم خوان( اعضای گروه نوازندگان ارکســتر ملی »مهر« را 

تشکیل می دهند.
ضمن اینکه پرهام عرب طراح گرافیک، محســن آزاده عکس، یاســر فلاح پور ـ اســتودیو 
»پژواک« ) ضبط موســیقی(، صادق نوری ـ اســتودیو »مدرن« )ضبــط خواننده، میکس و 

مسترینگ( نیز دیگر عوامل اجرایی آلبوم »تا تو با منی« هستند.

اهداء ۱5 شیء قدیمی به موزه مردم شناسی 
شهرستان تایباد 

مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تایباد از اهداء 15 شیء قدیمی به موزه مردم 
شناسی این شهرستان خبر داد.

بــه گــزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقــل از روابط عمومــی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی، عبدالرحیم تاج محمدی روز دوشنبه ۲0 مرداد ماه 
13۹۹ با اعلام این خبر افزود: در راستای حفظ و حراست از آثار و اشیای قدیمی برای دومین 
بار در ســال جاری اشــیائی از قبیل مجمع مسی، سینی مســی، ملاقه مسی، آفتابه و لگن، 

شمعدان، شاقول بنایی و ... به موزه مردم شناسی تایباد اهدا شد.
او ادامه داد: این اشیاء ابزار کاربردی زندگی روزمره مردم در زمان گذشته این مرز و بوم بوده 
و در حال حاضر تنها در موزه های مردم شناسی می تواند یادآور خاطرات زیبا و فراموش نشدنی 

بازدیدکنندگان باشد.
تاج محمــدی تصریــح کرد: این اشــیاء که تعداد آنها 15 قلم اســت توســط آقای »رحیم 
عبدالمحمدزاده« مدیر عامل شــرکت آیدا کابل خراســان و یکــی از معین های اقتصادی 

شهرستان تایباد به موزه مردم شناسی اهدا شد تا در این محل به نمایش گذاشته شود. 
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دســتی تایباد یادآور شد: موزه مردم شناسی تایباد 
ضمن نمایش غرفه های مختلف از حِرَف و مشــاغل ســنتی زندگی پیشــینیان این منطقه، 
به همت دوســتداران میراث فرهنگی، غرفه هایی از اشــیای اهدایــی را نیز دارد که میزبان 

علاقمندان به این میراث های گرانقدر گذشتگان است.
از شهرســتان تایباد 48 اثــر تاریخی، طبیعی و ناملموس، تپه، محوطــه و بافت تاریخی در 
فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسیده است، شهرستان تایباد در فاصله حدود ۲30 کیلومتری 

از مشهد مرکز استان خراسان رضوی قرار دارد.
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اکثر آثــار اجتماعی و 
ســینمای  دغدمنــد 
ملــودرام  به  ایــران 
و  شده اســت  تبدیــل 
ویتریــن جشــنواره فجر 
این  نیز  گذشــته  ســال 
موضــوع را تائید می کند. 
تعریف  بخواهیــم  اگــر 
کوتاه و روشنی از ملودرام 
داشــته باشــیم، می توان گفت در این گونه 
نمایشــی سیر حوادث بر شــخصیت پردازی 
ارجحیــت دارد. شــیوع ویــروس کرونا که 
تعطیلی ســینماها را در پی داشــت، اکران 
آنلاین را که سال هاســت در سراســر دنیا 
اجرایی می شــود، در ایران نیز اجرایی کرد و 
برخی سینماگران آن را اتفاقی مثبت و برخی 
دیگــر نگاهی منفی به آن داشــتند. در این 
میان کارگردان فیلم »پسر کشی« با اشاره به 
اینکه شاید تا عادی شدن کامل جامعه لذت 
تماشای فیلم در سینما به مخاطب برنگردد، 
میگوید کــه اکران آنلاین بــه عنوان یک 
جایگزین برای اکران سینمایی باید تقویت و 

حمایت شود.
در این میان فیلم »پسرکشی« که به تازگی 
بــه چرخه اکران آنلاین پیوســته، یک درام 
خانوادگــی اجتماعی و در عین حال معمایی 
را بــه نویســندگی وکارگردانی محمد هادی 
کریمی به تصویر کشــانده است که البته در 
کنار نقدهایی که بر آن وارد است، مخاطبان 
70درصدی را به خود جذب کرده و کارگردان 
این فیلم رضایت کافی از استقبال مخاطبین 
از این فیلم را دارد. کریمی ششــمین تجربه 
کارگردانی و بیست و سومین فیلمنامه خود را 
در اثری متفاوت که درامی پرتعلیق و کشش 
اســت به اجرا می گذارد. داستانی پر از راز و 
 رمز در دو دهــه 40 و 70 که از تمام اوج و 
فرودهای زندگی خانواده ای حکایت می کند 
که بــه خاطر یک بــاور غلــط در دام های 
متعددی می افتند. بخشــی از گفتگوی ما با 

محمدهادی کریمی را بخوانید.
مارال،  چون  درخشانی  فیلمنامه های  دیگر  چرا 
شمعی در باد، رستگاری در هشت و بیست دقیقه و 

... را برای دیگران نمی نویسید؟
متاسفانه سال ها است که جریان اصلی سینما 
در دهه شــصت تا اوایل هشتاد که سینمای 

فرهنگــی و در عین حــال پرمخاطب بوده 
است، تبدیل به یک جریان نحیف و ضعیفی 
شده و با جولان ابتذال، روز به روز هم بیشتر 
به حاشیه رانده می شود و همین مساله باعث 
شــده که دیگر نگارش فیلمنامه هایی مانند 
رخســاره، مارال، شــمعی در باد، انعکاس و 
رستگاری در هشــت و بیست دقیقه و ....که 
شما و نسلی از مخاطبین آگاه آن را به خاطر 
اینکه در عین سینما بودن، آیینه ای از زندگی 
خودتان و اجتماع بود، دوست داشتید صورت 
نگیــرد. چرا که دیگر ســاخت این گونه آثار 
اتفاق نمی افتد و این یک حکم کلی اســت و 

شوربختانه حقیقت دارد. 
چرا و دقیقا مشکل کجاست؟

چون اصالت با ســرمایه شده است و همیشه 
ســرمایه ایده هایش را خودش می آورد و تازه 
مجریان این ایده ها را هم خودش مشــخص 
می کند، از این رو ممیزی و سانســوری که 
امــروز داریم، پیــش از اینکه به ســازمانی 
دولتــی و مســئول بازگردد، ریشــه در دل 
همین سرمایه ای دارد که اهمیتی به فردیت 
هنرمندان نمی دهد و با سری دوزی می خواهد 
منافع کوتاه مدت خویش را پیش ببرد. اما به 
خاطر به رســمیت نشناختن تکثر در تولیدات 
مختلف که بــه دلیل همــان بی اعتنایی به 
فردیت های هنرمند و ســلیقه های مخاطب 
است، در درازمدت هم به موفقیتی نمی رسد.

نادیده  اثر  یک  تولید  در  را  سرمایه  می شود  مگر 
گرفت؟

مسلما خیر، ســرمایه همه جای دنیا از یک 
اتاق فکر رد می شــود، از اتاقــی که کوران 
فرهنگــی و تفکری یک عده آدم متخصص 
در آن جاری اســت که  همان کمپانی های 
فیلمســازی اســت، ولــی وقتــی کمپانی 
فیلمســازی وجود ندارد و ســاده پسندی و 
ابتذال راحت می توانند در مسیر جذب سرمایه 
موجــب انحراف جهت ســرمایه در تولیدات 
پرمخاطــب فرهنگی باشــند، نظارت دولتی 

ضروری و الزامی است.
حق  در  آیا  بپرسم  هم  فجر  جشنواره  داوری  از 

پسرکشی تا اجحاف شد؟
من ســکوت کرده ام و این سکوت به خاطر 
این اســت که در ایــن ناداوری ما نقشــی 
نداشتیم. آنها که به راحتی چشم فرو بستند، 
باید جواب دهند. اما به شخصه برای من این 
موضــوع که از مخاطب عام تا کارشناســان 

و خبره های ســینما پــس از دیدن فیلم این 
سوال شما را می پرسند برایم خوشایند است. 
مطمئن باشــید که اجحاف صورت گرفته، به 
نفع فیلــم در دراز مدت خواهد بود. مخاطب 
امروز آنقدر آگاه هســت کــه تحت تاثیر جو 

مسموم ناداوری قرار نگیرد.
علیرغم اینکه پسرکشی علیه خشونت است و عریان 
و  ندارد  خشنی  صحنه  هیچ  می کند،  موضع گیری 
برای همه رده های سنی قابلیت تماشا دارد، دلیل 
بود؟  چه  کردید  پرهیز  عریان  خشونت  از  اینکه 

ممیزی؟
نگاه و پسند ســینمایی من با نمایش عریان 
هیچ چیزی ســازگاری ندارد. هر چند می دانم 
نمایــش صریح بعضــی از صحنه هــا برای 
مخاطبان عام جذابتر اســت. امــا من برای 
مخاطبی فیلم می سازم که میان سینما و رسانه 
یــا صفحه حوادث روزنامه فرق قائل اســت. 
پس به عمد نخواستم آن سکانس پسرکشی 

را در فیلم با تمام جزئیاتش به تصویر بکشم. 
چرا کــه اولا وقتی به صحنــه ای دلخراش، 
عینیــت می دهیم یا بیننــده را آزار می دهد و 
ارتباط مخاطب را با فیلم یا آن ســکانس یا 
پلانی خاص قطع می کند و یا عینی شــدن 
قبــح و بار تراژیک موضوع را کم می کند، در 
حالیکه وقتی با ایما و اشاره به ذهن مخاطب 
احاله می شود، چه بســا تراژیک تر هم تصور 
شــود. ضمن اینکه در اینطور موارد برجسته 
شــدن یک سکانس یا پلان به خاطر بار زیاد 
هیجانی یا خشونت باعث می شود تا همه چیز 
یک فیلم فقط در آن سکانس خاص خلاصه 
شود و اصلا نمی خواســتم نود دقیقه داستان 
پرتعلیق فیلم در ســایه یک پلان یا سکانس 

خاص واقع شود.
به نظرم از دلایل موفقیت فیلم عنصر غافلگیری در 
در  فیلم  رازهای  گره گشایی  با  که  بود  فیلم  پایان 
ابتدا  از  پررنگی صورت می گیرد،  به شکل  پایان، 
هم اصل غافلگیری در فیلم برایتان تا این حد حائز 

اهمیت بود؟
بله. طراحی داستان به گونه ای صورت گرفت 
کــه بیننده اصلا نتواند یا کمتر بتواند معمای 
فیلم را حل کند و رازها و رمزها را بگشاید و 
از طرف دیگر این نتوانستن باعث نشود حالا 
که او نمی تواند از کشــف داستان لذت ببرد، 
از حدس زدن خســته شود و ذهن خود را در 
جهت پیشبرد داستان فیلم به اشتراک نگذارد 
و از نیمــه راه، مخاطب فعال دیگر نباشــد و 
به انفعال بیفتد. مهم ترین و ســخت ترین کار 
بــرای من همین بود که نگــذارم این اتفاق 
بیفتد و خوشبختانه بیننده علیرغم حدس های 
نادرستی که می زند، فعالانه تا پایان فیلم به 
دنبال رازگشایی از معمای درام است و همین 
غافلگیر شدن را برایش لذت بخش می کند.

با توجه به مشکلات اکران آنلاین مثل قاچاق فیلم 
و ... چرا منتظر اکران در سینما نشدید و اکران 

آنلاین را انتخاب کردید؟
اگرچه مشــکلات اکران نوپای آنلاین مثل 
قاچاق فیلــم، نمایش های متعدد ماهواره ای، 
نادیده گرفته شــدن این نوع اکران توســط 
تلویزیــون در زمینه تبلیغــات و آگهی های 
نبــودن تعــداد کاربران  بازرگانــی، فراگیر 
پلتفرم ها با  توجه به جمعیت کشــور و حتی 
ایرانیــان خارج از کشــور، کندی ســرعت 
اینترنت و ... همه سرجای خود برقرار هستند، 
اما بالاخره باید از این نوع اکران حمایت کرد، 

آن را به عنوان یک جایگزین اکران سینمایی 
تقویت کرد و اشــکالاتش را مرتفع ساخت. 
باید عزم جدی برای این قضیه باشــد و گام 
اول هنگامی برداشــته می شود که تلویزیون 
خود را رقیــب پلتفرم هــا نداند.این تصمیم 
جمعی با ســرمایه گذار و تهیه کننده بود، اما 
یک حس درونی بود که نمایش فیلم بیشــتر 
از این نباید به تاخیر بیفتد، ضمن اینکه اکران 
آنلاین باید به عنوان یک آلترناتیو به راه خود 
ادامه دهد و  مشــکلاتش برطرف شــود. با 
همین نمایش ها و انعکاس مشــکلات است 
که شــاید عزمی جدی پیدا شــود برای حل 
مشــکل قاچاق فیلم یا به رسمیت  شناختن 
حقوق مولــف یا همان کپــی رایت، ضمن 
اینکه به عنوان یک پزشک، واقعا نمی توانم 
در زمانی که اوج شیوع است و پروتکل ها بر 
حضور اقلی در جامعه تاکید دارد، مردم را به 

سینما دعوت کنم.
در پایان نظر شما در مورد روزهای کرونایی و تاثیر 

کرونا بر سینما چیست؟
به نظرم بیماری ناشــی از کرونا یک طرف 
قضیه اســت و ترس از ابتلاء به آن هم یک 
بیماری شــایع تر و خطرناک تر. بسیار کسانی 
هســتند که دچار وســواس فکری شدیدی 
نسبت به این موضوع شده و ترس از حضور 
در جامعه پیدا کرده اند که نمی توان آن را به 
راحتی فوبیا قلمداد کــرد و بیمارگونه خواند، 
چون رفتارهای ویروس کاملا شــناخته شده 
نیســت و پروتکل های بهداشتی هم گاه به 
یک حداقل بسنده می کند. در چنین شرایطی 
فیلــم دیدن در ســینما علیرغم رعایت همه 
پروتکل ها برای کســانی کــه می خواهند از 
دیدن فیلم لذت ببرند، چندان میسر نخواهد 
بود چرا که ذهن پیشــاپیش درگیر مســائلی 
است که فرصت  اشتراک ذهن با پرده را  از 

دست می دهد. 
به همین دلیل فکر می کنم تا عادی شــدن 
کامل وضعیت جامعه لذت تماشــای فیلم در 
سینما به مخاطب باز نخواهد گشت، حتی اگر 
سالن سینما نســبت به جاهای دیگرِ پرتردد 
امن تر باشد. البته مقایسه سالن سینما با مترو 
و  اتوبوس و ... قیاس مع الفارقی است، چون 
اگرچه معتقدم سینما امن تر است اما استفاده 
از  وســایل حمل و نقل عمومی یا شرکت در 
سالن آزمون سراســری و ... برای یک عده 

ضرورت است.

تعیین تکلیف جشنواره ها تا پایان مرداد
ســید عباس صالحــی گفت: اگر شــرایط به 
ســمتی رفت که وضعیتی آرام تر پیش رو باشد، 
جشنواره ها را می توان در مدل هایی متناسب با 
وضعیت امروز کشــور برگزار کرد و اگر چنین 
تصمیم گیری  جایگزین ها  درباره  نیفتاد  اتفاقی 

خواهد شد.
به گــزارش روزنامه»صبح امــروز« و به نقل 
از ایرنا، ســید عباس صالحی وزیر فرهنگ و 
ارشاد اســلامی در گفت وگوی خود با اشاره به 
این نکته که وزارتخانه متبوعش چند ســناریو 
برای روزها و ماه هــای آتی و علی الخصوص 
پیرامون برگزار شدن یا نشدن جشنواره فیلم و 
تئاتر فجر در نظر دارد گفت: اسفندماه همه در 
هیئت دولت با پدیده ای ناشناخته روبه رو بودیم 
که تمامــی صحبت های مطروحه در آن زمان 
براساس شــناخت و بررسی وزارت بهداشت از 
آن مقطع و شــکل پیشروی ویروس کرونا بود 
و امیدوار بودیم که نهایتاً تا پایان فروردین این 
ویروس کاملًا مهار شــود امــا کم کم دامنه و 
شناخت از ادامه مسیر با اما و اگرهایی روبه رو 
شــد و هنوز هم به وضوح و قطعی مشــخص 
نیســت که این رویه و شــرایط تا چه زمانی 
طول خواهد کشــید. پس با توجــه به اینکه 
چشم انداز روشــن و دقیقی وجود ندارد طبیعتاً 
امکان برنامه ریزی دقیقی نیز وجود ندارد و ما 

تنها می توانیم برای شرایط مختلف سناریوهای 
مختلف را پیش رو بگذاریم تا ببینیم در شکل ها 
و شــرایط مختلف، چه اقداماتی را می شــود 

متصور بود و براساس آن ها پیش رفت.
صالحی در تشــریح این شرایط و سناریوهای 

مختلفی که در نظر گرفته شــده نیز می گوید: 
ســناریوی اول این بود که اگر کم کم با افول 
و وضعیت ســفید کشــور روبه رو شدیم، سعی 
کنیم جشنواره ها و رویدادهای فرهنگی که در 
شــش ماه اول امکان برگزاری اش نبود را در 

شــش ماه دوم اجرا کنیم و در نیمه دوم سال 
جبــران کنیم و تا حدودی هــم پیش رفتیم و 
حتی دبیران جشــنواره فیلم فجر را هم معرفی 
کردیم. امروز اما به نظر می رسد با روند فعلی، 
امکان تحقیق ســناریو اول تقریباً غیرممکن 

شــده و مجبوریــم در چنین شــرایطی روی 
سناریوهای دیگر متمرکز شویم. جمع بندی از 
شرایط پیش رو تا پایان مردادماه کامل خواهد 
شــد و آن زمان می توانیم تصمیم بگیریم که 
جشنواره و رویدادهای نیمه دوم سال را برگزار 
کنیم یا نه. در واقع اگر به لطف خداوند شرایط 
به ســمتی رفت که وضعیتی آرام تر را پیش رو 
داشــتیم می توانیم جشــنواره را در مدل هایی 
تازه که متناســب با وضعیت امروز کشور است 
برگزار کنیــم و اگر هم چنیــن اتفاقی نیفتاد 
درباره جایگزین های دیگر و متناســب از قبل 
تصمیم گیــری و در موعــد مقــرر آن را اجرا 

خواهیم کرد.
وی همچنین با اشاره به رشد چشمگیر حمایت 
صندوق حمایت از هنرمندان و نویسندگان در 
یک سال اخیر می گوید: رشدی که به تفکیک 
و برحســب آمار میزان آن بزودی و در نمایی 
شــفاف و در اتاقی شیشه ای منتشر خواهد شد 
گویای این مســأله اســت که ما در این مسیر 
اما بی شک  حرکت روبه رشــدی داشــته ایم 
بــه پایــان راه و هدفی که مد نظر داشــته ایم 
نرسیده ایم و هنوز اقدامات بسیار زیادی مانده 
که باید عملیاتی شــود تا طیف وســیع تری از 
هنرمندان زیر چتــر حمایتی این صندوق قرار 

گیرند.

سرمایه همه جای 
دنیا از یک اتاق فکر رد 
می شود، از اتاقی که 
کوران فرهنگی و تفکری 
یک عده آدم متخصص در 
آن جاری است که  همان 
کمپانی های فیلمسازی 
است، ولی وقتی کمپانی 
فیلمسازی وجود ندارد 
و ساده پسندی و ابتذال 
راحت می توانند در مسیر 
جذب سرمایه موجب 
انحراف جهت سرمایه 
در تولیدات پرمخاطب 
فرهنگی باشند، نظارت 
دولتی ضروری و الزامی 
است
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شروع فرآیند هوشمند سازی ثبت 
درآمدهای غیرنقدی شهرداری

معاون مالی و پشــتیبانی شهرداری مشهد گفت: 
به منظور تکمیل زیرســاخت های لازم در تامین 
منابــع مالی جدیــد برای پروژه هــای عمرانی، 
فرآیند هوشمندســازی ثبت درآمدهای غیرنقدی 

در شهرداری آغاز شده است.
 به گزارش صبح امروز رضا خواجه نائینی با اشاره 
به اینکه در سال های اخیر تحریم های ظالمانه 
علیه کشــور اجرایی شــده به گونه ای که پروژه 

بزرگ عمرانی را با محدودیت های مختلف از جمله تامین مالی مواجه ســاخته است، اظهار 
کرد: شهرداری مشهد با اســتفاده از روش های نوین تامین منابع مالی اجازه کمرنگ شدن 

فعالیت های عمرانی شهری را نداده است.
وی ادامه داد: اســتفاده از روش تامین مالی غیر نقدی و یا به بیانی دیگر تهاتر هزینه اجرای 
پروژه های عمرانی با املاک و امتیاز و صدور مجوزهای های ساختمانی مانع از رکود فعالیت 
های عمرانی شــده و تامین مالی بخش زیادی از پروژه های ســاخت و تکمیل خطوط قطار 
شــهری، توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی، احداث پارکینگ، توسعه بوستان ها و فضاهای 
فراغتی، احداث پل های ارتباطی غیرهمســطح، بهسازی و توسعه معابر شهری و انواع دیگر 

پروژهای عمرانی که در حال بهره برداری یا اجرا بوده از این طریق صورت گرفته است.
معاون مالی و پشــتیبانی شــهرداری مشهد افزود: اســتفاده روز افزون این نوع روش تامین 
مالی نیازمند زیر ســاخت های فنی خاص خود در شهرداری است، به همین منظور به دنبال 
هوشمند ســازی ثبت درآمدهای غیر نقدی هســتیم. این اقدام پس از اجرای موفقیت آمیز 
فازهای یک و دو ارتباط ســامانه های مالی و شهرســازی شهرداری در سال ۹7 پی گرفته 
می شود. در آن مرحله هوشمندســازی ثبت درآمدهای نقدی در مناطق شهرداری مشهد با 
موفقیت رقم خورد و اکنون طراحی و برنامه ریزی مرحله جدید در فاز سوم برای ارتباط این 
ســامانه ها در ابعاد وســیع تر انجام و طی آن ثبت درآمدهای غیرنقدی شهرداری مشهد به 

صورت هوشمند توسط سامانه های شهرسازی و مالی صورت می گیرد.
خواجه نائینی خاطرنشــان کرد: اجرایی شــدن این پروژه نحوه ثبت حســاب های درآمدی 
غیری نقدی را شــفاف کرده و در کاهش چشــمگیر بروز خطای انسانی هنگام ثبت حساب 
ها اثرگذار خواهد بود. همچنین با هوشمندســازی ثبت درآمدهای غیرنقدی که بیشتر آن ها 
برای اجرای پروژه های عمرانی منظور می شود، زمان اجرای تعهدات مالی توسط شهرداری 
ســرعت گرفته و این مهم انگیزه بیشتری برای پیمانکاران ایجاد می کند تا در انجام پروژه 

های بزرگ شهری مشارکت نمایند.

هزینه 35۹ میلیاردی شهرداری در مناطق 
کم برخوردار مشهد

رئیس کمیسیون مناطق کم برخوردار و پیرامونی 
شــورای اسلامی شهر مشــهد گفت: تنها در دو 
ســال ابتدای شورای اســلامی پنجم مبلغ 35۹ 
میلیارد تومان صرف پروژه های خدمات شهری، 
عمرانی، حمل و نقل، فرهنگی و شهرســازی در 

محلات کم برخوردار شده است.
به گزارش صبح امروز رمضانعلی فیضی در نطق 
پیش از دستور صد و یکمین جلسه علنی شورای 

شــهر مشهد اظهار کرد: از سال 1345 بیش از 4۲ روستا به شهر اضافه شده است و جمعیت 
مناطق کم برخوردار با تعاریف کنونی از 10 درصد و حدود 4۶ هزار نفر به بیش از 30 درصد 

و به حدود یک میلیون و بیست هزار نفر افزایش یافته است.
وی افزود: این جمعیت در فضایی بالغ بر چهار هزار و 700 هکتار یعنی 1۲ درصد شهر مشهد 

با تراکم بالا و فشردگی ساکن هستند.
رئیس کمیســیون مناطق کم برخوردار و پیرامونی شورای شهر مشهد با بیان این که جا دارد 
از کارهای خوب دوره های گذشــته علی الخصــوص دوره چهارم در خصوص اصلاح بافت 
های مناطق کم برخودار تشــکر کنم زیرا سبب کاهش این روند شده است، بیان کرد: اما در 
دوره پنجم سعی شــده تا به موضوع حاشیه نشینی یا به  عبارت بهتر مناطق کم برخوردار با 

رویکرد اصولی و علمی نگاه شود.
فیضی خاطرنشان کرد: در این 35 ماه از عمر شورا سعی کردیم با در نظر گرفتن چهار محور 

کلیدی، فرایند بازآفرینی در محلات کم برخوردار را پیگیری کنیم.
وی با اشــاره به تصویب لایحه ســاماندهی اراضی بزرگ مقیاس در مناطق پیرامونی و کم 
برخوردار شهر اضافه کرد: در این راستا توافقاتی با بزرگ مالکین از جمله اوقاف با 4۹ درصد 
)دو هزار و ۲53 هکتار( از اراضی بزرگ مناطق پیرامون شهر و آستان قدس با 43 درصد)هزار 
و ۹77هکتار( از اراضی بزرگ مناطق پیرامون شهر داشته ایم و در حال پیگیری و تبدیل به 

احسن نمودن و تعدیل کاربری های خدماتی در این مناطق هستیم.
رئیس کمیسیون مناطق کم برخوردار و پیرامونی شورای شهر مشهد به اقدامات و پروژه های 
عمرانی اجرا شده و در حال اجرای مناطق کم برخوردار و پیرامونی مشهد اشاره کرد و گفت: 
بهسازی 153 هزار متر مربع پیاده رو تنها در دو سال با بودجه ای بیش از 47 میلیارد تومان، 
اختصاص 400 میلیارد تومان اعتبار برای اصلاح و بازگشایی معابر در محلات هدف تنها در 

سال ۹۹، بخشی از این اقدامات بوده است.
فیضی خاطرنشــان کرد: همچنین اختصاص پنج درصد از ســر جمــع اعتبارات پروژه های 
عمرانی ســال جاری به اجرای پروژه های پیشــنهادی شهروندان در محلات کم برخوردار با 
همکاری دفاتر تســهیلگری با مبلغی در حدود 84 میلیارد تومان و آســفالت بخش زیادی از 
معابــر خاکی مناطق کم برخوردار و پیرامونی بخش دیگری از اقدامات انجام شــده در این 

مناطق در طی دوسال گذشته بوده است.

 پایش تصویری تخلفات ساخت وساز در 
حریم شهر با پهپاد

برای نخســتین بار، پایش تصویری حریم شــهر 
مشــهد با هدف پیشــگیری از تخلفات در حوزه 

ساخت وساز با استفاده از پهپاد صورت گرفت.
 به گزارش صبــح امروز، محمدجــواد رجائیان 
با اعــلام این خبر گفت: حریم شــهر مشــهد 
محدوده ای با مســاحت بســیار زیاد است که در 
مرحله نخست این طرح، یک هزار و 17۲ هکتار 
از آن به صــورت پایلوت مورد پایش تصویری با 

روش های مدرن قرار گرفته است.
مدیرعامل ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری مشهد افزود: بهره گیری از پهپاد 
و نرم افزار هــای تخصصی در این زمینه، با هــدف کاهش صرف زمان و هزینه برای نظارت 
بر حریم شهر، توسط ســازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری مشهد صورت گرفته 
و پیشگیری از تخلفات در زمینه تغییر کاربری اراضی و ساخت و ساز غیرمجاز از طریق این 

فناوری با سرعت و سهولت بیشتری صورت می گیرد.
وی تصریح کرد: تصویربرداری هوایی محدوده مورد نظر توســط پهپاد با وضوح بالا، در 1۲ 
مرحله با فواصل 5 روزه انجام شــده است و آنالیز هوشمند تصاویر با استفاده از نرم افزارهای 
تخصصی در این زمینه، تغییرات انجام شــده بهویژه تخلفات ساخت و ساز در این اراضی را 
مشخص می کند. به عنوان مثال تشخیص هوشمند دیوارهای احداث شده با مقایسه تصاویر 

دوره های مختلف زمانی از این طریق امکان پذیر است.

خبر

اقناع شورای شهر مشهد از پاسخ شهردار

کلائی: 8۰ درصد مصوبه شفاف سازی محقق شده است
شهردار مشهد درپاسخ به سوال عضو شورای 
اسلامی شهر، درخصوص شــفاف سازی و 
اطلاع رســانی کامل معاملات شــهرداری، 

شورای شهر مشهد را قانع کرد.
به گزارش صبح امــروز در یکصد و یکمین 
جلسه علنی شــورای شهر ابتدا سوال محمد 
حاجیان شهری از شهردار مشهد در خصوص 
اجرای مصوبه شــورای شهر خصوص شفاف 
ســازی و اطلاع رســانی کامــل اطلاعات 
معاملات شهرداری در دستور کار قرار گرفت.

سوال درباره سرانجام سامانه »فاش«
محمد حاجیان شــهری، عضو شورا و رئیس 
کمیسیون خدمات شــهری شورای اسلامی 
شهر مشــهد در این خصوص اظهار کرد: از 
جمله شعارهای لیســت امید بحث شفافیت، 
شهرداری شیشــه ای، جلب اعتماد مردم به 
شهرداری، فساد ستیزی و جلوگیری از فساد 
بود، برهمین اساس با پیگیری های اینجانب 
در بهمن ماه ۹۶ و با همراهی اعضای شورا، 

کمیته شفافیت در شورای شهر تشکیل شد.
وی افزود: اولین مصوبات خروجی این کمیته 
که بعد از این در شورای شهر نیز به تصویب 
رســید، مصوبه 1۶ مــرداد ۹7 بــود که به 
شــهرداری ابلاغ شد؛ براساس آن باید اسناد 
کلیه معاملات شــهرداری اعم از مناقصات، 
مزایده ها، استعلام ها، قراردادهای مشارکتی 
و غیره از ابتدای آغاز فرایند، حین آن و اتمام 
فرایند در ســامانه ای به نام سامانه »فاش« 
برای اطلاع رســانی به مردم، ظرف سه ماه 

بارگزاری شود.
رئیس کمیســیون خدمات شــهری شورای 
اســلامی شهر مشــهد با بیان این که حدود 
دو ســال از ابلاغ این مصوبــه می گذرد و 
شهرداری مشهد با راه اندازی سامانه »فاش« 
اطلاعات عنوان شــده در ایــن مصوبه را به 
شکل غیر دقیق، ناقص، مغشوش و بر اساس 
اطلاعات کم ارزش معاملات بارگذاری کرده 
است، بیان کرد: این اطلاعات نه تنها قابلیت 
زیادی را برای آگاهی افراد عادی ندارد، بلکه 
برای پژوهشگران حوزه مالی و اقتصادی نیز 

قابل استفاده نیست.
حاجیان شهری خاطرنشان کرد: سئوال بنده 
این است که »هدف از اجرای این مصوبه چه 
بود؟« که در پاســخ باید بگوییم هدف از این 
مصوبه، ایجاد شفافیت در معاملات شهرداری 
به منظور جلوگیــری از هرگونه روابط مالی 
ناســالم، نظارت بر پیمانکاران طرف قراداد با 
شهرداری، اطلاع رســانی و ایجاد دسترسی 
بــرای عموم مــردم از چگونگــی معاملات 
و هزینــه کرد درآمد هــا از محل عوارض و 

فروش اموال شهرداری و.. بوده است.
وی اضافه کــرد: مجموع بودجــه عمرانی 
شــهرداری مشهد طی ســال های ۹7 ،۹8 
و۹۹ حدود 14 هزار میلیارد تومان بوده است، 
آیا با توجه به ایــن ارقام نجومی، مردم حق 
ندارند به طور شفاف و دقیق بدانند شهرداری 
چگونه پول آن ها را هزینه می کند؟ چگونه 
اموال آنها را می فروشــد و کجا آن را هزینه 
کمیســیون خدمات شهری  کند؟رئیس  می 
شــورای اسلامی شهر مشــهد تصریح کرد: 
بــه همین دلیل و پس از گذشــت ۲0 ماه از 
تصویب مصوبه مذکور و اجرا نشــدن کامل 
آن در تاریــخ ۲0 فروردین ۹۹ یک تذکر به 
شهردار داده شد و اکنون پس از گذشت چهار 
ماه و طولانی شــدن فرایند سوال، همچنان 
تغییــری در فرایند بارگــذاری اطلاعات در 
ســامانه »فاش« رخ نداده است، لذا امیدوارم 
امروز پاسخ آقای شهردار درباره روند اجرای 

دقیق و کامل این مصوبه قانع کننده باشد.
مصوبه شورای شهر 8۰ درصد محقق 

شده است
در ادامه این جلســه و پس از صحبت های 
رئیس کمیســیون خدمات شــهری شورای 
شــهر، محمد رضا کلائی شهردار مشهد در 
پاســخ به این ســئوال گفت: آن چیزکه در 
مصوبه 15 مرداد ۹7 ذکر شــده بخشــی از 
پازل شفافیت اســت و من مفاد آن را برای 
اســتحضار بزرگواران عرض نمی کنم بلکه 
بــرای یادآوری می گویم کــه در بهمن ۹۶ 
که به نوعی کمیته شــفافیت شکل گرفت و 

موضوع شفافیت به شکلی سروسامان یافت 
و شورای شهر به سمت عملیاتی شدن شعار 
خود در مســیر شــفافیت گام برداشتند و در 
معاونت برنامه ریزی ایــن موضوع را دنبال 

کردیم.
وی افزود: بنا شــد در قالــب فضای اطلاع 
رســانی شفاف، در سامانه ای به نام »فاش« 
اطلاعاتی که نشــانگر فرایندهــا و عملیات 
اجرایی مدیریت شهری و تصمیمات ما است 

را در اختیار مردم قرار دهیم.
شهردار مشهد اظهار کرد: به موازات این کار 
و آماده شــدن زیرساخت های آن، بخشی از 
اهداف در قالب طرحی دیگر از ســوی برخی 
از اعضای شــورای شهر مطرح شد که منجر 

به مصوبه 15 مرداد ۹7 شد.
کلائی بیان کرد: بنابراین آن چیزی که تحت 
عنوان سامانه »فاش« دنبال می کردیم یک 
موضوعــی بود که بخشــی از آن به صورت 

ساماندهی شده مورد تاکید قرار گرفته بود .
وی با بیان ایــن که در زمان آقای تقی زاده 
در این خصوص صحبت هایی انجام شــد، 
افزود: در آن زمان مقرر شــد این مصوبه در 
قالب سامانه »فاش« در کنار سایر نکاتی که 
در این مصوبه ذکر شــده بود، قرار گرفته و 
اجرایی شود اما با این شرط که استانداردهای 

این مصوبه نیز رعایت شود.
شــهردار مشــهد خاطرنشــان کرد: یکی از 
مهمتریــن نکات در این خصــوص این بود 
که اطلاعات در قالب ســامانه های متعددی 
از جمله »ســیبنا«، »مپســا« و سامانه های 
مختلفی که وجود داشــت، در دسترس بود و 
با توجه به این امر ما ســه راهبرد را در حوزه 

معاونت برنامه ریزی مورد تاکید قراردادیم.
کلائــی تصریح کــرد: نکتــه اول این که 
اطلاعات برخط از ســامانه هــای مذکور بر 
سامانه »فاش« بنشــیند و ورود داده به جز 
فرایندهایی که در شهرداری انجام می شود، 
باشد. نکته دوم این که شکل داده ها به گونه 
ای باشــد که مردم به راحتــی بتوانند از آن 
استفاده کنند و اطلاعات با آسانی بیشتری در 

اختیارشان قرار بگیرد.
وی اضافه کرد: نکته سوم، اینکه همانطور که 
مصوبه تاکید کرده بود بخشی از موضوعات 
اداری و مالــی و فرایندهایی که به تســویه 
حساب منجر می شــود، منوط به بارگذاری 

اطلاعات شود.
شهردارمشــهد، با اشاره به این که با این سه 
اقدامات در خصوص شــفاف سازی  راهبرد 
آغاز شــد، گفت: من در جلسه ای در مرداد 
ماه ۹7 اعلام کردم که این اقدامات سه ماهه 
که هیچ سه ســاله هم قابلیت تحقق کامل 
ندارد و اگر بتوانیم ظرف سه ماه به 50 درصد 
دستاوردهای مورد نظر برسیم مناسب است و 

اکنون هم به این حرف اعتقاد دارم.
اگر اهتمام مدیریت شهری به اجرای 

مصوبه باشد، اصل کار محقق خواهد شد
کلائــی عنوان کرد: در این میان نکته اصلی 
این اســت که اگر اهتمام مدیریت شهری به 
اجرای مصوبه باشد، اصل کار محقق خواهد 

شد.
وی ادامه داد: برای این که امروز پاسخ دقیق 
تری بدهیم از دوســتان درخواست کردیم تا 
آیتم ها را مشــخص کنند. بر این اساس باید 
بگویم ما عناصری را در مصوبه داریم که آنها 

را برای این که قیق تعیین تکلیف شــوند؛ در 
چهارگروه مستقل قرار دادیم.

شــهردار مشــهد اظهار کرد: گروه »الف«، 
مرتبط به موضوعاتی هســتند که زیرساخت 
هــای آن آماده نیســت، لذا ابتدا بررســی 
کردیم کدام اطلاعات را باید در اختیار مردم 
قراردهیــم .گروه »ب« مرتبط با مواردی بود 
که اطلاعات آن آماده اســت اما زیرساخت 

های مورد نیاز برای این کار آماده نیست.
کلائی بیان کرد: گروه »ج« نیز به موضوعاتی 
مرتبط است که بارگذاری در سامانه ها انجام 
می شــود ولی ارتباط سیســتمی با سامانه 
»فــاش« وجود نــدارد، در همین راســتا ما 
بیشــترین تلاش خود را کردیم تا از سامانه 
هایی که تامین اعتبار می کنند، از ســامانه 
هایی که تخصیص می دهند یا سامانه هایی 
که پرداخت می کنند، اطلاعات را بخوانیم اما 
برای دســت یابی به بخشی از این اطلاعات 

ارتباط سیستمی وجود نداشت.
وی افزود: به طور مثــال در حوزه اقتصادی 
وقتــی فراخوانی برای یک طــرح اقتصادی 
زده می شود، این فراخوان با سامانه »فاش« 
ارتباط سیســتمی نــدارد و تنها در ســامانه 

معاونت اقتصادی بارگذاری می شود.
شــهردار مشــهد به چهارمین گــروه برای 
ارزیابــی تحقق مصوبه شــورای شــهر در 
خصوص شــفافیت اشاره کرد و تصریح کرد: 
چهارمین گروه »د« اســت که تحت عنوان، 
الزام سیستمی شدن اطلاعات در نظرگرفته 

شده است.
کلائی عنوان کرد: بعد از این تقســیم بندی، 
گفتیم اگر هرکدام از این گروه ها را بخواهیم 

اجرایی کنیم این کار با چه وضعیتی باید انجام 
شــود.وی با بیان این که مصوبه شــورا چند 
تبصــره دارد، ادامه داد: تبصره ماده یک می 
گویــد، کلیه فرایندهای مربوط، اعم از اعلام 
فراخوان، پرداخت هزینه خرید اســناد، تبادل 
مســتندات، دریافت قیمت، فرایند بازگشایی 
پاکــت ها، اعلام برنده و عقــد قرارداد وفق 
قوانین و مقرارت جاری باید از طریق سامانه 

و در بستر تارنما قابل اجرا باشد.
شهردارمشــهد، گفت: ما در اعلام فراخوان، 
برگزاری مناقصات یا ترک تشــریفات موارد 
را مورد بررسی قراردادیم، در اعلام فراخوان 
و آگهی و موارد اســتعلامی وضعیت »د« را 
داریم که بر اســاس آن به الزام سیســتمی 
تاکید دارد کــه در این بخش تحقق مصوبه 

را شاهد هستیم.
کلائــی مطرح کــرد: در مناقصه عــام نیز 
وضعیت »د« را داریــم، در مناقصه محدود 
با طرفین مکاتبه مــی کنیم و آگهی نداریم 
در مزایده هم حراج انجام می شــود، اما در 
موضوع ســرمایه گذاری وضعیــت »ج« را 
داریم یعنی ارتباط سیســتمی وجود ندارد به 
این معنی کــه برای طرح هــای اقتصادی 
فراخوان می زنیم اما این فرخوان در سامانه 
ســرمایه گذاری وجود دارد و ایــن قابلیت 
را دارد کــه مردم آن را ببینند اما با ســامانه 

»فاش« ارتباط سیستمی وجود ندارد.
وی با اشــاره به این کــه در پرداخت هزینه 
اسناد، بســتر را فراهم کرده ایم اما همکاران 
معتقدنــد که نیازی به ایــن موضوع ندارند، 
افزود: در موضوع تبادل مســتندات، استعلام 
ها و مناقصه ها نیز ارتباط سیســتمی وجود 

دارد اما در مناقصه هــای محدود عملا این 
موضوع وجود ندارد؛ یعنی وقتی می خواهیم 
مناقصه محدود برگزار کنیم و به طرف قراداد 
نامه می زنیم قابلیت این که ببینند دیگرانی 
که در این مناقصه شــرکت کــرده اند، چه 

اطلاعاتی را ارائه داده اند، وجود ندارد.
شــهردار مشــهد اظهار کرد: در مجموع در 
جداول موجود برای بررســی عملکردها باید 
به ســراغ گروه های »الــف« و »ج« برویم 
که براســاس آن بررسی شــود، آیا برقراری 

سیستمی در این موارد نیاز است یا خیر.
کلائــی بیان کــرد: در فراخــوان، مزایده و 
ســرمایه گذاری اکنون این ارتباط سیستمی 
وجــود دارد و در حــراج هــم ایــن ارتباط 

موضوعیت ندارد .
وی با بیان ایــن کــه در موضوعاتی مانند 
دریافت قیمت و بازگشــایی پاکــت ها نیز 
همکاران ما خدمت اعضای کمیته شــفافیت 
رســیده اند و آنجا اســتدلال هایی را مطرح 
کردنــد مبنی بــر این که افشــای قیمت یا 
موضوع بزگشــایی پاکت ها شــاید به اصل 
معامله و یا اصل هدف شــفافیت ضربه بزند، 
اضافه کرد: لذا کمیته شفافیت تصمیماتی را 
گرفته که الزام بارگذاری اطلاعات در سامانه 
را از دوش ما برداشــته است که با توجه به 
موضوعــات حقوقی و قانونی این امر منطقی 

است .
شهردار مشهد تصریح کرد: درموضوع اعلام 
برنــده و عقد قرارداد نیز، مــا درمناقصه عام 
ارتباط سیســتمی و بارگذاری را داریم اما در 
بحث اســتعلام، نیز اکنون به طور مثال نمی 
توانید بگویید از ســه شخص استعلام شده، 

کدام شــخص چه قیمت هایی را ارائه داده 
اســت. ما این اطلاعــات را داریم اما ارتباط 
سیســتمی نداریم در بخش سرمایه گذاری و 

مزایده نیز وضعیت به همین شکل است.
کلائی عنوان کرد: بررســی این موارد، می 
تواند دستور کار کمیته شفافیت نیز باشد، که 
در خصوص آن اظهار نظر کنند که چه بخش 

هایی ارتباط سیستمی بیشتری دارد.
وی بــا اشــاره به تبصره مــاده یک مصوبه 
شورای شــهر درخصوص شفافیت افزود: در 
ماده یک تبصره دو که بر این موضوع تاکید 
دارد که باید اطلاعــات به صورت برخط در 
اختیار شــهروندان قرار بگیــرد، ما در گروه 
»الف« که طبق آن زیرســاخت ها باید آماده 
شود، به خود نمره صفر داده ایم زیرا به دلیل 

آماده نبودن زیرساخت ها مقصر هستیم.
شهردار مشــهد اظهار کرد: در گروه» ب«، 
نیز آن جا که زیرســاخت ها آماده اســت و 
اطلاعــات بارگذاری نمی شــود، نیز به خود 
نمره یک را داده ایم، در گروه »ج«، نداشتن 
ارتباط سیستمی نمره دو و در گروه »د« که 
در ارتباط با مهیا شدن تحقق الزام سیستمی 

است، نمره سه را به خودمان می دهیم .
کلائــی بیان کرد: در مجموعــه با این عدد 
گذاری می توانیم بــه درصد تحقق مصوبه 
شفاف سازی برسیم که تا حدودی می تواند 

از موضوعات کیفی بهتر باشد.
وی اضافــه کــرد: در تبصــره دو ماده یک 
مصوبه مذکور که عمــلا تیتر عناوین ارجاع 
فرایندهــا را داریم 10 عنوان اساســی وجود 
دارد که برای ما مهم اســت زیرا افشا کننده 
مفاســد، آن چیزی است که عملا نشان می 

دهد در کجا، چه ارتباطاتی وجود دارد
شهردار مشهد با بیان این که این موضوع در 
تبصره دو ماده یک خودش را خیلی نشــان 
می دهد، اظهارکرد: این ارزیابی ها نشان می 
دهد در اجرای این تبصره 80 درصد پیشرفت 
داشته ایم که به نظرم عدد مناسبی است که 
این نیز می تواند مورد توجه کمیته شــفافیت 

باشد.
کلائی خاطرنشان کرد: تبصره سه ماده یک 
مصوبه نیز یکســری اصول و مشخصات را 
برای ایجاد ســامانه مشــخص کرده است و 
اتصال سیستمی را مورد تاکید قرار داده است 
که این در اصل به نوعی شــیر فلکه سرراه 
اســت و اگر بارگذاری ها انجام نشود توسط 
بخشــی از مدیریت شــهری عملا موضوع 
پرداخت، مفاسا حســاب ها و مواردی مانند 

این دچار مشکل می شود.
وی اضافــه کرد: یکی دیگــر از موارد مورد 
توجه مصوبه قابلیت جســتجوی گسترده در 
سامانه است که این موضوع اکنون درسامانه 

»فاش« وجود دارد .
شــهردار مشــهد تصریح کرد: معتقدم این 
موارد و سایر موارد به صورت جدا گانه دست 
آوردهای بزرگی اســت هم به لحاظ این که 
مدیریت شهری این ریسک را پذیرفته است 
کــه این اطلاعات را در اختیار مردم قراردهد 
و هم بالاخره در ایــن نظام بروکراتیک این 
اتفاقات هرچند در زمانی طولانی افتاده است.
کلائی عنوان کرد: نکتــه بعدی که مصوبه 
بــر آن تاکید کرده بود ایجاد ســاختار برای 
دریافت نظرات و پیشــنهادات مردم بود که 

این اتفاق افتاده است .
وی با اشــاره بــه تاکید مصوبــه در تبصره 
چهار ماده یــک به بارگذاری تخصیص وجه 
قرادادهــای مربوط از ابتدای ســال ۹8، در 
ســامانه ادامه داد: در ایــن خصوص باید به 
نکته ای اشــاره کنم؛ مصوبه نمی گوید هر 
اطلاعاتی مرتبط به قرادادهایی که از ۲0سال 
قبل منعقد شده در سامانه ها ثبت شود، بلکه 
می گوید از ابتدای ســال ۹8 کسی که این 
فراینــد را رعایت نکند و ایــن اطلاعات را 
بارگذاری نکند، پرداختی به او انجام نشود لذا 

به این موضوع نیز باید توجه شود.
شهردار مشــهد گفت: این که شفافیت یکی 
از نکات اصلی مدنظر شــورای پنجم اســت 
هیچ تردیدی نیســت، در این کــه به اندازه 
کافی و بیش از همه کلان شــهرها نیز شورا 
به این موضوع پرداخته شــکی نیســت لذا 
بــا توجه به این موارد بــا قاطعیت می گویم 
غنای مصوبات شــورای شهر مشهد در کنار 
مصوبه منع مداخله، مصوبه افشای اطلاعات 
شهرســازی که ســه پایه اساســی موضوع 

شفافیت است بیشتر است.
کلائی افزود: در مجموع عددی که به تحقق 
مصوبه شــفافیت می دهم، 80 درصد است 
که قطعا برای من راضی کننده نیســت زیرا 
طی دوســال گذشــته ما می توانستیم آن را 
محقق کنیم، اما با این حال به نظرم نه ســه 
ماه عدد مناســب و دقیقی است و نه دو سال 
عدد مناسب و دقیقی ولی در این میان مهم 
اهتمام مدیریت شــهری بــه تحقق این امر 

است که بیشتر از این خواهد بود.
پس از پاســخ شهردار به ســئوال این عضو 
شورای اسلامی شهر مشهد، محمد حاجیان 
شــهری اعلام کرد که از پاسخ های شهردار 
قانع نشــده اســت، بر این اساس طبق آئین 
نامه شــورای شــهر در خصوص قانع شدن 
اعضای شورای شــهر از پاسخ شهردار رای 
گیری انجام شد که در مجموع بیشتر اعضای 
شورای شهر از پاسخ محمدرضا کلائی قانع 

شدند.
تصویب دو لایحه و طرح دو فوریتی

همچنین در ادامه صد و یکمین جلسه علنی 
شورای شهر مشهد، لایحه دو فوریتی معرفی 
عامل ذی حســاب اول معاونــت اقتصادی، 
طرح دو فوریتی حمایت از کادردرمانی فعال 
در خط مقدم مبارزه با کرونا واصلاح مصوبه 
مجــوز انعقاد تامین ۲00 دســتگاه دوچرخه 
اشــتراکی و لــوازم یدکی آن دردســتورکار 
قرارگرفته و پس از بررسی به تصویب رسید.
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 پورعلی گنجی به چین می رود
مرتضــی پورعلی گنجی هفته آینده بــرای عقد قرارداد با یک تیم چینی راهی این کشــور 

خواهد شد.
به گزارش روزنامه اســتاد الدوحه قطر، مرتضی پورعلی گنجی در آســتانه انتقال به یک تیم 
ســوپرلیگ چین قرار دارد و انتظار می رود این مدافــع ایرانی هفته آینده پس از دیدار پایانی 

العربی در فصل جاری لیگ ستارگان قطر عازم این کشور شود.
پیشنهاد تیم چینی به العربی دوحه رسیده است و مرتضی پورعلی گنجی با موافقت این باشگاه 

راهی تیم جدیدش می شود.
این روزنامه قطری همچنین نوشت: مرتضی پورعلی گنجی که سابقه بازی در السد را داشت 
از یوپن بلژیک به العربی دوحه پیوســت. وی در طول دو فصل حضورش در العربی نتوانست 
ســطح فنی مطلوبی را از خود به نمایش بگذارد. العربی پــس از جدایی پورعلی گنجی یک 

بازیکن آسیایی را جایگزین او در خط دفاعی یا خط میانی اش خواهد کرد.

بحران مصدومیت در خط حمله حریف پرسپولیس
دو مهاجم تأثیرگذار تیم فوتبال الدحیــل قطر به دلیل مصدومیت امکان حضور در تمرینات 

این تیم را ندارند.
به گزارش تســنیم، تیم الدحیل در پایان هفته بیستم لیگ قطر با 4۶ امتیاز صدرنشین است، 
اما الریان را با 45 امتیاز در تعقیب خود می بیند. در همین حال مصدومیت های پیاپی بازیکنان 

این تیم به ویژه مهاجمان الدحیل موجب نگرانی کادر فنی سرخپوشان دوحه شده است.
پس از »بســام راوی« مهاجم ملی پوش قطری، »یوســف المساکنی« مهاجم تونسی هم به 
دلیل مصدومیت حداقل یک ماه قادر به حضور در تمرینات الدحیل نیســت و این دو مهاجم 

گزینه های کادر فنی در خط حمله حریف پرسپولیس را محدود می کنند.
شــرایط حضور مساکنی و بسام راوی در ادامه رقابت های لیگ قهرمانان آسیا هنوز مشخص 
نیســت و این در حالی است که در فرصت کوتاه باقیمانده جذب مهاجم جدید هم برای این 

باشگاه آسان نخواهد بود.
الدحیل قطر یکی از حریفان پرســپولیس ایران در گروه سوم رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 

به شمار می رود که روز 31 شهریور برابر سرخپوشان تهرانی قرار می گیرد.

 
ساکت الهامی راهی بیمارستان شد

ســرمربی تیم تراکتور تبریز پیش از دمیده شدن سوت پایان بازی، به دلیل افت فشار راهی 
بیمارستان شد.

به گزارش »ورزش ســه«، در حالی دیدار دو تیم شاهین شهرداری بوشهر و تراکتور تبریز در 
نیمه نخســت بدون گل به پایان رسید، که شــاگردان پاشازاده دو موقعیت عالی گلزنی را از 
دست دادند؛ تراکتور برای رسیدن به سهمیه آسیایی امشب تلاش می کند و شاهینی ها برای 
نگه داشتن کورسوی امید خود به بقا در لیگ نوزدهم. فشار و استرس بازی آنقدر بالا بود که 
باعث شد تا ساکت الهامی در حوالی دقیقه 40 به دلیل افت فشار بنا به تشخیص پزشک تیم 

تراکتور جهت پیگیری درمان و انجام آزمایشات به بیمارستان منتقل شد.

خبر

علی نژاد معاون وزش قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش و جوانان: 

توسط سربازان گمنام امام زمان فساد در فوتبال را پیگیری می کنیم
معاون وزش قهرمانی و حرفه ای وزیر ورزش و 
جوانان گفت: جوایز مدال آوران قهرمانی آسیا و 
جهان سال ۹7 به زودی از طریق وزارت ورزش 
و جوانان به حساب ورزشکاران واریز خواهد شد.
به گزارش ایسنا، مهدی علینژاد در حاشیه مراسم 
رونمایی از وب ســایت فدراســیون انجمن های 
ورزشی و در جمع خبرنگاران در خصوص پاداش 
مدال آوران قهرمانی آسیا و جوانان سال ۹7 اظهار 
کرد: جوایز بازی های آســیایی سال ۹7 که 8۲ 
میلیارد تومان بود  پرداخت شده و تنها جوایز مدال 
آوران قهرمانی آسیا و جهان ۹7 باقی مانده است 
که در جمع بندی نهایی ۲۲ میلیارد تومان است 
که با تامین 5 میلیارد تومان  برای 13 فدراسیون 
قرار است پاداش مدال آوران برای این که مالیاتی 
از آنها کسر نشود، توسط وزارت ورزش و جوانان  
به حســاب ورزشــکاران به زودی واریز خواهد 
شد.وی درباره دستمزد برانکو و دستیارانش گفت:  
دستمزد  برانکو و دستیارانش یک میلیون و ۶00 
هزار یورو بوده  که  دســتمزد  یکی  دستیارش 
توسط باشگاه پرسپولیس پرداخت شود و برای دو 
دستیار دیگر به فیفا نامه زده شده است. همچنین  

دستمزد برانکو 300 درصد پرداخت شده و مابقی 
نیز با هماهنگی اسپانســرها پرداخت خواهد شد. 
استقلال نیز همچنین در حال تامین منابع است 
هر زمان پولی پرداخت شــود پنجره باز می شود. 
البته هنوز به زمان انتقالات نرسیده ایم و نگرانی 
در این زمینه وجود ندارد.علینژاد درباره دستگیری 
یکی از معاونین باشگاه پرسپولیس اظهار کرد: با 
هماهنگی که وزارت ورزش و جوانان و اطلاعات 
داشت منجر به دستگیری یکی از معاونین باشگاه 
پرســپولیس شد، عزم ما راســخ و جدی است و 
سعی داریم توسط سربازان گمنام امام زمان فساد 
در فوتبال و ورزش را به شــدت پیگیری کنیم. 
این تازه آغاز برخورد ماســت و هیچ خط قرمزی 
در این راستا نداریم.علینژاد همچنین درباره جذب 
مربیان و بازیکنان خارجی در دو باشگاه استقلال 
و پرســپولیس افزود: با توجه به شــرایط ارزی و 
گران شدن دلار به هیج وجه امکان جذب مربی 
و بازیکن خارجی وجود ندارد و باشگاه ها می تواند  
با همان مربــی و بازیکن قبلی خود قرارداد خود 

را تجدید کنند.
مراســم رونمایی از وب سایت جامع فدراسیون 

انجمــن هــای ورزش های رزمی بــا حضور 
مهدی علی نــژاد معــاون ورزش حرفه ای و 
قهرمانــی وزارت ورزش و جوانــان امــروز در 
محل فدراســیون برگزار شد.مهدی علی نژاد در 
مراسم رونمایی از وب ســایت جامع فدراسیون 
انجمن های ورزش های رزمی گفت: هر جامعه 
ای برای اینکه برنامه ریزی درســتی داشــته 
باشــد نیازمند اطلاعات درست است و اگر این 
اتفاق رخ ندهد به هدف مشــخصی دست پیدا 
نمی کنیم. فدراسیون انجمن های ورزش های 
رزمی متاسفانه طی سال های اخیر آمار درستی 
از صدور احکام، تعداد دان ها و کمربندهایی که 
در سطح کشــور اهدا می شد خبر نداشت و راه 
اندازی سایت این فدراسیون اتفاق خوبی خواهد 
بود و شرایط را برای برنامه ریزی درست میسر 
می کند.وی افزود: صــدور احکام فنی داوری، 
داوری هــا، کمربندها یکی از مســائلی بود که 
فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی با آن 
رو به رو بود و مکانیزه کردن آن بدون وجود این 
سامانه مشکل بود. راه اندازی سامانه در آموزش 
و سازماندهی فدراسیون در آینده تاثیرات مثبتی 

به دنبال خواهد داشت.علی نژاد ادامه داد: کرونا 
به ما کمک کرد تا از تکنولوژی اســتفاده  لازم 
را ببریــم و از تکنولوژی برای اســتفاده بهتر از 
زیرساخت ها استفاده کنبم. البته رشیدی رییس 
پیشین این فدراســیون، قدم های خوبی برای 
پیشبرد این فدراسیون برداشته بود و خوشحالم 
که امروز بهتــری تداوم دهنده مســیر رییس 
پیشین است. من آرزوی توفیق برای فدراسیون 
انجمن های ورزش های رزمی دارم و امیدوارم 
در این مسیر موفق باشند.معاون وزیر خاطرنشان 
کرد: این فدراســیون به دلیل تعدد سبک ها و 
نداشتن احکام فنی تخلفاتی در آن صورت می 
گرفت و احکام از کنترل افراد خارج شــده بود 
که امیدوارم با راه اندازی وب ســایت فدراسیون 
جلوی تخلفات گرفته شود و ساماندهی خوبی در 

این زمینه صورت بگیرد.
بهتری: در دوران کرونا اتفاقات خوبی برای 

فدراسیون ما افتاد
در ادامه یوسف بهتری رئیس فدراسیون انجمن های 
ورزش های رزمی خاطرنشــان کرد: از علی نژاد بابت 
تمام کمک هایش به فدراسیون انجمن های ورزش 

های رزمی سپاسگزارم. ما بعد از چند سال در انجمن 
آی کیدو توانستیم صاحب کرسی شویم. آیین نامه 
های فدراســیون بازنگری و چارت جدید فدراسیون 
بازنگری شــد و عضو فدراســیون جهانی شدیم.او 
ادامه داد: با توجه به شــیوع ویروس کرونا ، تلاش 
کردیم کلاس هــای داوری و مربیگری را از طریق 
فضای مجازی پیگیــری کنیم.بهتری تصریح کرد: 
با راه اندازی این ســامانه همچنیــن به امور رفاهی 
ورزشــکاران نیز توجه ویژه ای خواهد شد و در این 
زمینه نیز تفاهمنامه هایی منعقد شــده است. ضمن 
این که با شــرکت توســعه و تجهیز اماکن ورزشی 
رایزنی کردیم و بــزودی در فاصله 10 متری ضلع 
شرقی ورزشگاه آزادی، مجموعه ورزشی انجمن های 
ورزش هــای رزمی زمینی به اندازه ۹10 متر احداث 
خواهیم کرد. سامانه ای که امروز به دست علی نژاد 
رونمایی می شود خواسته و آرزوی فدراسیون ما بود.

بهتری در پایان اظهار کرد: بیش از راه اندازی سایت 
بیش از یک میلیون نفر از ســایت بازدید داشتند که 
آمار خوبی اســت. امیدوارم با راه اندازی وب سایت 
به پالایش خوبی از جامعه ورزشــکاران رزمی دست 

پیدا کنیم.

511/1اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به 
دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره 
13۹۹۶030۶00۶00050۶ هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی خانم بتول ابراهیمی قندشتنی فرزند شمس به شماره شناسنامه 107۲ صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت 347/۹0 متر مربع ) سیصد و چهل هفت متر و نود صدم مترمربع( قسمتی از پلاکـ ۲075  فرعی از اراضی قندشتن 
پلاک۲۲5 اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالک رسمی آقای 
شمس الدین ابراهیمی قندشتنی  محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر 
تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشــند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. تاریخ انتشار نوبت اول 

13۹۹/5/5 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/۲اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به 
دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره  
13۹۹۶030۶00۶000۶3۶ هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی خانم معصومه نجفی منظری فرزند نجفعلی به شــماره شناســنامه 15 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک 
باب ســاختمان  به مســاحت 113/30 متر مربع ) یکصد سیزده مترسی صدم مترمربع(  قسمتی از پلاکـ  387 فرعی از اراضی دیزقند پلاک 
۲31  اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری از مالک رسمی عباسعلی عباس زاده 
محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه 
مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به 
آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و 
رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند 

مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر 
به دســتور مــواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره13۹۹۶030۶00۶000701  هیات دوم موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  
مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم فاطمه هراتی فرزند احمد  به شــماره شناســنامه 3 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت 38۲/۹5 متر مربع) سیصد و هشتاد دو متر ونود پنج صدم متر مربع( قسمتی از پلاکـ 171/50۶  فرعی از  اراضی حسنی 
پلاک ۲33  اصلی دهســتان اربعه واقع در  خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری بلا واسطه از مالک رسمی 
آقای محمد باقرزاده محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه 
اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل 
وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت 

مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت  ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر 
به دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شماره 
13۹۹۶030۶00۶000۹۲4 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای مرتضی بهنام مقدم فیض آبادی فرزند علی جمعه به شــماره شناســنامه 5۲۹ صادره از تربت حیدریه نسبت به 
ششــدانگ یک باب ســاختمان  به مساحت  80/۹0 متر مربع ) هشــتاد ومتر و نود صدم متر مربع ( قسمتی از پلاکـ  3۹3 متصل به ۲10 
فرعی از اراضی کوچه قاضیان پلاک ۲37 اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری 
بدون واســطه از مالک رسمی آقای مرتضی حقیقی میاندهی  محرز گردیده اســت. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و 
کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 

تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/5اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر 
به دســتور مــواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره13۹۹۶030۶00۶000۶۹۲  هیات دوم موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  
مالکانه و بلامعارض متقاضی  خانم معصومه نجفی منظری فرزند نجفعلی به شماره شناسنامه 15 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ 
یک باب ســاختمان به مســاحت 130 متر مربع ) یکصد سی مترمربع( قســمتی از پلاکـ  387 فرعی از اراضی دیزقند پلاک ۲31 – اصلی   
دهســتان اربعه واقع در خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری بدون واسطه از مالک رسمی عباسعلی عباس 
زاده محرز گردیده اســت. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی و ماده 13 قانون 
آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص 
ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک 
تســلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی 
که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به 

صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
511/۶اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به 
دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره 
13۹۹۶030۶00۶00087۹  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای رجبعلی یعقوبی فرزند غلامرضا به شــماره شناســنامه  341 صادره از تربت حیدریه نسبت به ششدانگ یک باب 
ساختمان به مساحت 137/۶7 متر مربع ) یکصد سی هفت متر شصت هفت صدم متر مربع( قسمتی از پلاکـ   1۹5 فرعی از اراضی کوچه 
قاضیان پلاک ۲37 اصلی دهســتان اربعه واقع در خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالک 
رســمی مســعود عصاریان احدی از ورثه خانم صغری فتاحی محرز گردیده اســت. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و 
کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت 
به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه 
عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 

تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1
محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه

511/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به 
دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره 
13۹۹۶030۶00۶000505 هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای حســن فتحعلی فرزند علی به شــماره شناسنامه 7۶ صادره از رشتخوار نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به 
مســاحت 1۲8/۲4 متر مربع) یکصد بیســت هشت مترو بیست چهار صدم مربع( قسمتی از پلاکـ 1۹5 فرعی از ارضی کوچه قاضیان پلاک 
۲37 اصلی دهســتان اربعه واقع در خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از مالکین رسمی ورثه 
خانم صغری فتاحی محرز گردیده است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 
13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه 
اشــخاص ذینفع به آرای اعلام شــده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل 
وقوع ملک تســلیم و رســید اخذ نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی 
محل نماید و گواهی دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و 
در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت 

مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
511/8اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهــی موضــوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر 
به دســتور مــواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصــوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای 
شــماره13۹۹۶030۶00۶000۹33  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  
مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای محســن مهدیان مقدم فرزند عباســعلی به شماره شناســنامه 188۹۲ صادره از تربت حیدریه نسبت به 
ششدانگ یک دربند مغازه به مساحت ۲۲ متر مربع) بیست و دو متر مربع (  قسمتی از پلاکـــهای شماره ۲۹1۶  الی ۲۹۲1 از اراضی شهر 
واقع در خراســان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه از محل مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده است. لذا به موجب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت 
به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در  شهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته 
باشــند باید از تاریخ انتشــار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند.  معترض باید  
ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست به اداره ثبت محل 
تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند 

مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
511/۹اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  تربت حیدریه 
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای  فاقد ســند رســمی . نظر به 
دســتور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره 
13۹۹۶030۶00۶00105۲  هیات اول موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تربت حیدریه تصرفات  مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای مجید اسپلانی فرزند غلامحسین به شماره شناسنامه  ۲۶۹74 صادره از تربت حیدریه  نسبت به ششدانگ یک 
قطعه باغ  به مســاحت ۲۶83/۲8 متر مربع) دو هزار وششــصد وهشتاد سه متر بیست هشــت صدم متر مربع(  قسمتی از پلاکـ300 فرعی 
وقسمتی از پلاک شماره ۲۹۶ فرعی از اراضی بیسقفیزن پلاک 4 اصلی دهستان اربعه واقع در خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک 
تربت حیدریه خریداری از مالکیت رســمی ورثه ملا یوســف رجب زاده و خانم جهان رجب زاده و ورثه محمد ابراهیمی بایگی محرز گردیده 
است. لذا به موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 قانون آئین نامه مربوطه این 
آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشــار در  شــهرها منتشر تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام 
شــده اعتراض داشــته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی تا دو ماه اعتراض خود را به این اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ 
نمایند.  معترض باید  ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی دادخواست 
به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می 
نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. تاریخ انتشار نوبت اول: 5/5/ 13۹۹ . تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲1

محمد کاظم باقرزاده ـ رئیس ثبت اسناد و املاک تربت حیدریه
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پاسخ سپاه پاسداران و ارتش به اظهارات رییس بنیاد مستضعفان

جنجال دنباله دار یک افشاگری 
اظهــارات جنجالــی پرویز فتاح رئیــس بنیاد 
مســتضعفان در برنامه زنده »نگاه یک« شبکه 
اول ســیمای در رابطه با امــلاک بنیاد که در 
اختیار برخی مســئولین و نهادها قرار دارد، در 
همان ســاعات اولیه حواشــی و واکنش های 
بســیاری به همراه داشــت و برخی از کسانی 
کــه در آن برنامه از آن ها نام برده شــد را وادار 
به واکنش کرد که در شــماره روز گذشــته به 
صورت مفصل بــه آن پرداختیم. اما واکنش ها 
به همان روز ختم نشــد و روز گذشته دو ارگان 
از نیروی های مسلح نیز به اظهارات رئیس بنیاد 
مســتضعفان واکنش نشــان دادند که در ادامه 

آن هارا مرور می کنیم:
فرمانده سپاه ولی امر درباره سخنان اخیر فتاح، 
گفت: احتمالًا آقای فتاح مطلع نبوده اند که سپاه 
برای اســترداد زمین و سوله موصوف به ملک 
جماران پیشقدم بوده و از مدتی پیش با معاونین 

بنیاد برای واگذاری آن به توافق رسیده  است.
 بــه گــزارش روزنامه »صبح امــروز« به نقل 
از ســپاه نیوز؛ سردار سرتیپ پاســدار ابراهیم 
جبــاری فرمانده ســپاه حفاظت ولــی امر در 
تشــریح روند واگذاری این ملک به سپاه ولی 
امــر افزود :واگذاری ملــک و مکان های مورد 
نیاز برای اجــرای ماموریت های این نهاد و نیز 
سازمان های دیگر هم راستا، بر اساس مصوبات 
شورای عالی امنیت ملی و شورای امنیت کشور 
صورت می پذیرد و ملک مذکور هم در ســال 
81  طــی فرآیندی قانونی در راســتای اجرای 
مأموریت های این نهاد در اختیار یگان حفاظت 

سپاه قرار گرفته است .
وی تاکیدکــرد: پس از انتصــاب آقای فتاح به 
ریاســت بنیاد مســتضعفان، در همان روز اخذ 
حکم مسئولیت توســط ایشان، آمادگی خود را 
برای واگــذاری ملک جماران )که در واقع یک 
زمین و ســوله مخروبه با کاربــری پارکینگ 

است(، به ایشان اعلام کردم .

سردار جباری ادامه داد:  به رغم پیشقدم بودن 
ســپاه ولی امر برای واگذاری این مکان )ملک 
جماران( به بنیاد مســتضعفان، تنها پس از چند 
روز از توافق وگفتگــوی صورت گرفته، جناب 
آقای فتاح با ارســال نامه ای آزادســازی مکان 
مذکور را مطالبه کردنــد، در حالی که از حدود 
دو ماه پیــش در تعامل با بنیاد، توافقات قطعی 
برای حل و فصل موضوع اســترداد این محل 
با معاونین ذیربط در بنیاد مســتضعفان صورت 
پذیرفته و عدم آگاهی ریاست بنیاد از عزم جدی 
ما برای واگذاری ملک مذکور و توافقات حاصله 

بین دو مجموعه تعجب برانگیز است.
 فرمانده سپاه ولی امر طرح چنین موضوعی در 
برنامه زنده تلویزیونی، آنهم بدون توجه به روند 
اقدامات و توافقات فی مابین را اقدامی ناصواب 
توصیف و تأکید کــرد: انتظار می رفت معاونین 
محترم بنیاد، آقای فتــاح را از توافقات مذکور 
آگاه می ســاختند، در عین حال امیدواریم بنیاد 
مســتضعفان با اقدام عاجل برای اجرایی کردن 
توافقات حاصله در رفع تبعات ناشی از ابهامات 
و شــبهات مطرح شــده درباره ملک مذکور به 

وظیفه  خود عمل کند.

پاسخ روابط عمومی پادگان کوهک 
در ادامه نیز روابط عمومی پادگان کوهک پیرامون 
اظهارات رئیس بنیاد مســتضعفان در برنامه زنده 
»نــگاه یک« در خصــوص اراضی ایــن پادگان 
توضیحاتی منتشــر کرد.متــن توضیحات روابط 

عمومی پادگان کوهک به این شرح است:
1-منظور مهندس فتاح رئیس بنیاد مستضعفان از 
عبــارت »یک جای خوب ما در کوهک در نیروی 
دریایی ارتــش« پادگان کوهک و ســتاد نیروی 
دریایی ارتش بوده اســت که این مکان، از پیش 
از انقلاب اســلامی در اختیار این نیرو بوده و بعد 

از انقــلاب نیز بــه عنوان ســتاد فرماندهی از آن 
بهره برداری می کند.

۲- بر اســاس مصوبات ابلاغی مقرر شده اراضی 
پادگان کوهک بالمناصفه بین نیروی دریایی ارتش 
و بنیاد مســتضعفان تقسیم شود و در مسیر اجرای 
این مصوبه ســتاد کل نیروهای مســلح به عنوان 

حَکم عمل خواهد کرد.
3- بر این اســاس تمامی عوایــد حاصل از اعیان 
اراضی پادگان کوهک )ســاخت و سازهای انجام 
شده در محدوده پادگان( متعلق به نیروی دریایی 
ارتش خواهد بود و بنیاد موظف به پرداخت ارزش 

آن به نیروی دریایی است.
4- پــس از برگزاری جلســات متعدد در ســطح 
نیروی دریایی ارتش و بنیاد مســتضعفان و تعیین 
نحوه اجرای مصوبات ابلاغی از طریق بکارگیری 
کارشناسان منتخب طرفین به منظور تعیین ارزش 
کارشناســی روز عرصه و اعیــان پادگان کوهک، 
کارشناس منتخب بنیاد مســتضعفان، منصفانه و 
عادلانه عمل نکرده و موجب توقف هرگونه اقدام 
در پرداخت ارزش واقعی حاصل از عرصه و اعیان 
به نیروی دریایی ارتش شــد که همین امر توقف 

اجرای مصوبه ابلاغی را به دنبال داشت.
5- برابر تدبیر ســتاد کل نیروهای مسلح، مجدداً 
و بــه منظور تعیین تکلیف نهایی این اراضی، یک 
هیئت کارشناســی سه نفره متشکل از کارشناسان 
ســتاد کل نیروهای مسلح، نیروی دریایی ارتش و 
بنیاد مســتضعفان در حال بررسی و ارزش گذاری 
واقعی عرصه و اعیان پادگان کوهک هســتند که 
به محض اعلام نظریه و مشــخص شدن ارزش 
کارشناســی عرصه و اعیان این پادگان، مصوبات 

ستاد کل نیروهای مسلح اجرایی خواهد شد.
۶- شایســته اســت، یک مقام مســئول ارشد در 
جایگاه رئیس محترم بنیاد مستضعفان، که ایشان 
را فردی متشــرع می دانیم، پیش از هرگونه اظهار 
نظر، مستندات خود را تکمیل و مردم و مخاطبین 

را به  اشتباه نیندازند.

گفتگوی جنجالی فتاح از آرشیو آنلاین تلویزیون 
حذف شد

پس لرزه های حضور پرویز فتاح، رئیس بنیاد مســتضعفان و جانبازان در برنامه »نگاه یک« شبکه 
یک و ســخنان جنجالی او درباره ملک های در اختیار افراد و نهادها دامن تلویزیون را هم گرفت 
و این برنامه از بایگانی ســایت تلوبیون حذف شــد.دو روز پس از افشاگری های عجیب فتاح در 
شامگاه روز شنبه و نخستین دقایق بامداد یکشنبه در برنامه نگاه یک و در شرایطی که واکنش ها 
به ســخنان او همچنان ادامه دارد، تلاش برای یافتن این برنامه در ســایت تلوبیون دست کم تا 
ظهر روز دوشــنبه ۲0 مردادماه به نتیجه نمی رسد. هر چند در آرشیو سایت دو قسمت نگاه یک 
وجود دارد اما با کلیک کردن روی هر قسمت، پاسخی که کاربران دریافت می کنند »این محتوا 
در حال حاضر در دســترس نیست« البته به زبان انگلیسی اســت.از آنجا که تلوبیون مهم ترین 
مرجع )غیررسمی( تلویزیون برای دسترسی به آرشیو برنامه های تمام شبکه هاست، طبعا بسیاری 
از مخاطبان که موفق نشــده اند جریان کامل سخنان جنجالی رئیس بنیاد مستضعفان را ببینند و 
بشــنوند، برای دیدن و شنیدن آن سراغ تلوبیون و آرشیو برنامه های شنبه 18 مرداد ۹۹ می روند. 
این در حالی است که مسئولان سایت به دلایلی که فعلا آشکار نیست، این گفتگوی تقریبا 75 
دقیقه ای را برداشته اند تا شاید به این شیوه از جنجالی تر شدن ماجرای حضور فتاح در شبکه یک 
بکاهند.نکته عجیب اینکه همین الان می توان به متن کامل گفتگوی فتاح در نگاه یک در سایت 
یوتیوب دسترســی داشت و البته نشان ســایت تلوبیون را گوشه بالای سمت راست تصویر دید. 

این یعنی گفتگو در تلوبیون بارگذاری و بعد به دلایل نامعلوم )موقت یا دائم( حذف شده است.

افشاگری پرویز فتاح اگر با هدف تبلیغاتی 
نباشد می تواند مفید باشد

مصطفی هاشــمی طبا در روزنامه اعتماد نوشت: رییس بنیاد مستضعفان شنبه شب مهمان برنامه 
نگاه یک صداوســیمای جمهوری اسلامی ایران بود. زمانی قریب به یک سال و 18 روز پس از 
تغییر در ریاســت این نهاد حاکمیتی و حضور پرویز فتاح در راس بنیاد مستضعفان، این برنامه با 
حضور فتاح به بررسی عملکرد یک ساله در دوران مدیریت جدید پرداخت. اقدامی که پرویز فتاح 
انجام داد که ان شاء الله با نیت خیر و صلاح بوده، گامی در راستای شفاف سازی به حساب می آید 

و امیدوارم که رویکرد تبلیغاتی نداشته باشد.

آشنا: خریداران جدید املاک »طاغوتیان« چه 
کسانی هستند؟

مشــاور رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه سال هاســت که بنیاد مســتضعفان فروشنده املاک 
»طاغوتیان« اســت، این پرســش را مطرح کرد که خریداران دوره جدید چه کســانی هستند؟ 
حســام الدین آشنا مشاور رئیس جمهوری در حساب کاربری خود در توئیتر نوشت: »  سال هاست 
که بنیاد مســتضعفان فروشنده املاک »طاغوتیان« اســت. اما در این سال ها خریداران املاک 
»مســتضعفان« چه کســانی بوده انــد؟ خصوصی ها؟ دولتــی ها؟ خصولتی ها؟ مســتضعفان؟ 

مستکبران؟ خریداران دوره جدید چه کسانی هستند؟«

خبر


